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Občinske nOvice

Šestdeset let šole
V počastitev okroglega jubi-
leja Osnovne šole F. S. Finž-
garja so pripravili prireditev 
in izdali zbornik.
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AktuAlnO

Pestro poletno 
dogajanje
Zavod za turizem je pred po-
letjem predstavil bogat pro-
gram prireditev, načrtovanih 
za letošnji julij in avgust.

stran 7

kulturA

večeri stare glasbe
Festival Radovljica bo na de-
setih koncertnih večerih med 
5. in 22. avgustom gostil 
umetnike iz 14 držav.
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ZAnimivOsti

s »ponijem« na vršič
Matija Potočnik iz Vrbenj je 
na cilj dirke Goni Pony pri-
kolesaril kot 22. od 1500 ko-
lesarjev.
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Sprejem za 
najboljše
Župan je tudi letos 
gostil devetošolce, ki 
so v vseh razredih 
osnovne šole dosegli 
odličen uspeh.
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Srečen je  
v Radovljici
boris Šetina, upokojeni 
vrhovni državni tožilec 
in tudi nekdanji župan 
radovljice, je 
praznoval 90 let.

stran 13

Z žvižgom za start, ki mu je 
sledil skok plavalcev v ba-
zen, je župan Ciril Globoč-
nik tudi uradno naznanil 
zaključek prvega dela re-
konstrukcije kopališča. 
Dela, ki jih je v zelo krat-
kem času izvedlo na jav-
nem razpisu izbrano podje-

tje VG5, so obsegala 
izgradnjo vhodnega kom-
pleksa z restavracijo in po-
kritega učno-terapevtskega 
bazena, namenjenega pla-
valnemu opismenjevanju 
in rehabilitaciji.
Urejene so tudi nove gar-
derobe in sanitarije, tako 
za bazen kot za kamp, 
objekt ima veljavno upo-

rabno dovoljenje. Skupna 
vrednost doslej izvedenih 
del je 5,4 milijona evrov, od 
tega je 1,54 milijona evrov 
nepovratnih sredstev. Glav-
nino, 1,5 milijona evrov, je 
občina uspešno pridobila 
na javnem razpisu ministr-
stva za šport, razliko pa je 
sofinancirala Fundacija za 
šport.

V okviru slovesnega odprtja 
je bil v petek na bazenu dan 
odprtih vrat, na katerem sta 
z glasbenim programom so-
delovala Pihalni orkester 
Glasbene šole Radovljica 
pod vodstvom Dejana Rihta-
riča ter Pihalni orkester 
Lesce pod vodstvom diri-
genta Gašperja Breznika.

Prejšnji petek se je na radovljiškem kopališču s slovesnim odprtjem novega dela bazenskega 
kompleksa začela letošnja poletna sezona.

Končana prva faza 
rekonstrukcije kopališča

Marjana Ahačič
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Brezplačne aktivnosti za ot-
roke in mladino bo tudi v le-
tošnjem poletju organiziral 
mladinski center KamRa. 
Prihodnja dva tedna bodo v 
okviru počitniških dogodi-

vščin vsak delavnik med 9. 
in 15. uro pripravili sklop 
različnih sproščujočih dejav-
nosti, od kopanja na različ-
nih lokacijah do športnih in 
družabnih iger ter kreativ-
nih dejavnosti.
Tretji termin v avgustu je 
pripravljen v sodelovanju z 
Društvom več.
Brezplačne so tudi poletne 
aktivnosti za otroke, ki jih bo 
od sredine julija do sredine 
avgusta vsako sredo na no-

gometnem igrišču v Be-
gunjah organiziral zavod 
Manipura, ter Knjižnica pod 
krošnjami in otroški festival 
Ringaraja, ki ga v Mežnariji 
pri Kapelci nad Kropo vsak 
počitniški konec tedna orga-
nizira DPM Kropa.

Župnije med počitnicami 
pripravljajo oratorije, špor-
tni klubi in kulturna društva 
pa počitniške delavnice in 
tabore; njihovi programi so 
plačljivi. Brezplačni pa so 
tudi počitniški programi, ki 
jih, sicer izključno za otroke 
iz socialno ogroženih dru-
žin, organizira radovljiški 
center za socialno delo.
Podrobnejše informacije so 
na voljo na spletni strani 
www.radovljica.si.

Otrokom bo poleti na voljo tudi precej 
organiziranih dejavnosti. Podatki o nekaterih so 
zbrani na spletni strani Občine radovljica.

Začenjajo se 
poletne počitnice

Marjana Ahačič
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Kot je po srečanju povedal 
župan Gorij Peter Torkar, 
so župani Skupnosti Julij-
ske Alpe jasno izrazili po-
misleke glede naselitve 
volkov v ta prostor. »Sku-
paj s prebivalci in kmeti 
ugotavljamo, da volk v alp-
ski prostor ne spada; uni-
čuje pašo, kar vodi v 
opuščanje dejavnosti in za-
raščanje planin, kar bo v 
končni fazi tudi zmanjšalo 
biotsko pestrost.«

Varovati volka ali življenje 
na planinah
Direktor Zavoda za gozdove 
Slovenije Gregor Danev je 
pri tem opozoril, da je zara-
di pokolov ovac vprašanje, 
koliko kmetov se bo letos 
sploh odločilo za pašo na 
planinah. »Gre za zelo kom-
pleksno zadevo. Treba je 
namreč razmišljati tudi o 

tem, da se z živimi planina-
mi vzdržujejo travišča in s 
tem nekatere druge zaščite-
ne vrste, ki so morda v slab-
šem stanju kot volk.« Pou-
daril je tudi, da na Zavodu 
za gozdove podpirajo čim 
hitrejše ukrepanje, zato so 

posebno hitro pripravili 
mnenje za predlog odvze-
ma dveh problematičnih 
volkov na Pokljuki.

Za zdaj načrti o odstrelu 
dveh volkov
Katarina Groznik Zeiler, v. 
d. generalnega direktorja 
direktorata za naravo, je po-
jasnila, da je načeloma iz 
narave mogoče odvzeti po-

samezne osebke zavarovane 
vrste, kar je tudi volk, a le v 
primeru različnih konflik-
tnih dogodkov ter ob stro-
kovnem mnenju, da to ne bi 
bilo škodljivo za varstvo 
same vrste. Ob tem je doda-
la, da je odvzem iz narave z 

odstrelom le eden od ukre-
pov, ki ga lahko uporabijo le 
v skrajnih primerih.
Zagotovila je tudi, da na mi-
nistrstvu vprašanju varstva 
velikih zveri in sobivanju z 
njimi posvečajo zelo veliko 
pozornosti. »To je ena od 
naših prioritet in znotraj 
tega se posebej posvečamo 
tudi vprašanju volka na gor-
skih območjih,« dejala.

Alpske pašnike je 
posebno težko zaščititi
Zavedajo pa se, da je v 
gorskem alpskem prostoru 
veliko težje ščititi živali na 
paši kot drugje in da rešitve 
iščejo tudi z izmenjavo izku-
šenj z drugimi državami 
EU.
»Populacija volkov po vsej 
Evropi narašča in povsod so 
težave. A vendar je to, da 
imamo vitalne populacije 
volkov in da se volkovi širijo 
po celotni Evropi, z vidika 
varovanja narave dobra novi-
ca – z vidika sobivanja pa se-
veda zelo velik izziv. Vsaka 
članica posebej išče rešitve 
zanj. Prepričana sem, da bo 
prišlo do sprememb in do-
govorov o tem, kako naprej, 
tudi na ravni EU. Še naj-
manj si namreč želimo, da 
bi zaradi negativnih odzivov 
v družbi prišli do razpada 
sistema in da bi ljudje vzeli 
stvari v svoje roke.«

Župani zgornjegorenjskih občin so v začetku meseca na redni koordinaciji v Radovljici spet 
obravnavali problematiko volkov na Gorenjskem.

Tudi župani o volkovih

Marjana Ahačič

Občinski odbor SDS Rado-
vljica je maja na konferenci 
izvolil novo vodstvo. Novi 
predsednik je postal Nejc 
Vobovnik, dosedanji pred-
sednik občinskega odbora 
Slovenske demokratske 
mladine Radovljica in v 
tem mandatu občinski sve-
tnik, novi so tudi trije člani 
izvršilnega odbora; pet os-
taja starih. Novi izvršilni 
odbor se je že sestal na prvi 
seji, kjer je bil za podpred-
sednika imenovan Mark 
Toplak, za tajnika pa Jernej 
Kolman.
Vobovnik je na konferenci 
predstavil svoj program, ki 
temelji na povečanju števila 
članstva ter večjem sodelova-
nju z drugimi strankami in 
listami v občinskem svetu.
»Smo največja stranka in to 
bi morali pokazati tudi v ob-
činskem svetu, zato bo od-
bor pod mojim vodstvom v 

njem povečal delovanje. 
Glas SDS bo v občinskem 
svetu bolj slišan,« je napove-
dal novi predsednik.
Konference se je udeležilo 
tudi več predstavnikov sose-
dnjih lokalnih odborov SDS, 
zbrane pa je nagovoril tudi 
poslanec državnega zbora 
Branko Grims.

Marjana Ahačič

Gradnja Splošne bolnišnice 
Gorenjske je nujna. Vlada 
naj odločitev o lokaciji sprej-
me do poletnih počitnic. Dr-
žavni svet predlaga lokacijo 
severno od Kranja do Rado-
vljice. Obenem podpira tudi 
nadaljnje delovanje bolni-
šnice na Jesenicah, preveri 
naj se možnosti, da se ta 
preoblikuje delno v negoval-
no, delno v mestno bolnišni-
co. Državni svet predlaga 
tudi prenos sedeža kakšnega 
od javnih zavodov ali javne 
gospodarske družbe nacio-
nalnega pomena, kot je de-
nimo NIJZ, na Jesenice, s či-
mer bi pomagali zajeziti 

socialno in ekonomsko de-
gradacijo mesta.
To so glavni zaključki ne-
davnega posveta v držav-
nem svetu, na katerem so 
govorili o lokaciji gorenjske 
regijske bolnišnice. Na 

njem so svoje poglede 
predstavili različni govorni-
ki, žal pa se posveta ni ude-
ležil minister za zdravje Da-
nijel Bešič Loredan niti kdo 
od državnih sekretarjev z 
zdravstvenega ministrstva. 
Čeprav so udeležbo potrdili, 
so jo tik pred začetkom pos-
veta odpovedali.

Ne smemo zamuditi 
priložnosti
Kot je dejal predsednik dr-
žavnega sveta Marko Lotrič, 
je Gorenjska edina regija v 
državi, ki trenutno nima bol-
nišnice oziroma so posame-
zne dejavnosti razdrobljene 
na tri bolnišnice na različnih 
lokacijah, kar pa ni optimal-

no za primerno oskrbo bol-
nikov na sekundarnem nivo-
ju. Gorenjska potrebuje 
čimprejšnjo odločitev o izbo-
ru lokacije, ki jo mora spre-
jeti vlada, sploh v luči dej-
stva, da je dobrih tristo 

milijonov evrov za investici-
jo z zakonom že zagotovlje-
nih, so se strinjali udeležen-
ci posveta. Škoda bi bilo, so 
opozorili, da bi zaradi »pre-
rekanja« treh občin glede lo-
kacije projekt padel v vodo. 
»Ne smemo zamuditi pri-
ložnosti za gradnjo nove bol-
nišnice,« so poudarili.

Nujna novogradnja
Argumente, zakaj bi bila 
najustreznejša lokacija v nji-
hovi občini, so ponovno 
predstavili župani Jesenic, 
Radovljice in Kranja Peter 
Bohinec, Ciril Globočnik in 
Matjaž Rakovec. Svoj pogled 
je med drugimi predstavil 
nekdanji direktor Splošne 
bolnišnice Jesenice (danes 
zaposlen v bolnišnici) in 
nekdanji zdravstveni minis-
ter Janez Poklukar, ki se je 
zavzel za novogradnjo na ob-
močju Radovljice. Tudi se-
danja vršilka dolžnosti di-
rektorja bolnišnice Petra 
Rupar si želi gradnje nove 
bolnišnice, saj da prostora 
za širitev na sedanji lokaciji 
ni več, prostori pa ne ustre-
zajo več sodobnim standar-
dom v zdravstvu.
Za novo, sodobno zgrajeno 
bolnišnico se je zavzel tudi 
nekdanji direktor Klinike 
Golnik Aleš Rozman, ki je 
dejal, da je arhitektura dana-

šnjih gorenjskih bolnišnic 
iz časov pred drugo svetov-
no vojno. V takšnih prosto-
rih si ne moremo predsta-
vljati sodobnega zdravstva, 
je dejal. Podobno je menil 
Janez Remškar, ki je v prete-
klosti nekaj let vodil tudi 
Splošno bolnišnico Jeseni-
ce. Kot je dejal, zagovarja 
gradnjo nove bolnišnice, saj 
je zaposlenim treba omogo-
čiti ustrezne delovne pogo-
je, bolnikom pa ustrezno os-
krbo. Lokacijo regijske 
bolnišnice bi morala določi-
ti država z mrežo ob upošte-
vanju gostote poselitve, sta-
rostne strukture, časa 
dostopnosti, cestne infra-
strukture ..., je dejal.
Na drugi strani pa je upoko-
jena zdravnica iz jeseniške 
bolnišnice Marija Mulej 
opozorila, da gorenjska re-
gija, ki ima v vseh bolnišni-
cah skupno 665 postelj, od-
delki pa zaradi pomanjkanja 
kadra krčijo obseg dela, ne 
potrebuje nove bolnišnice. 
»Vsaka investicija bi morala 
biti dolgoročno načrtovana 
in kadrovsko podprta,« je 
dejala.
Zaključke posveta bosta zdaj 
najprej obravnavali pristojni 
komisiji državnega sveta, za-
tem pa državni svet, ta pa jih 
pošlje odločevalcem, torej 
vladi.

Sredi meseca je v državnem svetu potekal posvet o lokaciji nove regijske bolnišnice. Zanjo se potegujejo 
na Jesenicah, v Kranju in Radovljici, po posvetu pa se čedalje bolj zdi, da v igri za novogradnjo 
ostajata le še Kranj in Radovljica. Na Jesenicah naj bi ostala negovalna in mestna bolnišnica.

O regijski bolnišnici 
tudi v državnem svetu

Urška Peternel

Nejc Vobovnik  
/ Foto: Gorazd Kavčič

Novi predsednik občinskega odbora Slovenske 
demokratske stranke (SDS) Radovljica je Nejc 
Vobovnik.

Novo vodstvo 
občinskega odbora

»To, da imamo vitalne populacije volkov, je z 
vidika varovanja narave dobra novica – z vidika 
sobivanja pa seveda zelo velik izziv.«

Združenje borcev za vrednote NOB Radovljica in odbor ve-
teranskih organizacij tudi letos organizirata spominski po-
hod na Triglav. Na pot bodo krenili v petek, 7. julija, ob 6. 
uri z Rudnega polja, kjer bo dan kasneje, v soboto, ob 13. uri 
tudi zaključna prireditev. Slavnostni govornik bo Marjan Ša-
rec, minister za obrambo.

Spominski pohod na Triglav
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OBČINA RADOVLJICA

Razpis za priznanja odličnim dijakom

V 7. številki Deželnih novic, ki so izšle 6. junija 2023, in na sple-
tni strani www.radovljica.si v zavihku Razpisi in objave je ob-
javljen občinski razpis, na katerega se lahko prijavijo dijaki, ki 
so v šolskem letu 2022/2023 zaključili srednješolsko šolanje z 
odličnim uspehom v vseh štirih letnikih, in zlati maturanti. 
Prejeli bodo priznanje in denarno nagrado. Rok za oddajo 
vlog je četrtek, 20. 7. 2023. 

Občinska uprava Občine Radovljica
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»Gorenjci potrebujemo novogradnjo, novo 
gorenjsko bolnišnico! A bolnišnica na Jesenicah 
mora ostati, predlagam preoblikovanje te 
bolnišnice v prvo slovensko mestno bolnišnico, 
ki bo imela ključno vlogo pri izobraževanju 
novih kadrov na področju zdravstva,« je dejal 
Janez Poklukar.
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V tem šolskem letu so deveti 
razred osnovnih šol A. T. 
Linharta Radovljica, F. S. 
Finžgarja Lesce, Staneta Ža-
garja Lipnica in Antona Jan-
še Radovljica obiskovali 204 
učenke in učenci. Med njimi 
jih je 51 doseglo odličen us-
peh v vseh razredih osnovne 
šole oziroma povprečje vseh 
ocen najmanj 4,5. Župan Ci-
ril Globočnik jim je skupaj z 
ravnatelji in razredniki česti-
tal na sprejemu v Baročni 
dvorani Radovljiške graščine.
Priznanja so prejeli: Ajda 
Fenz, Maša Geršič, Taja 

Glavič, Maj Mencinger, 
Maša Robič, Laura Kikelj, 
Kaja Markovič, Živa Šmid, 
Lev Žuraj, Ana Glavač, Ela 
Korošec, Klara Porenta Zor, 
Lana Sredanović, Lučka 
Sušnik Menart in Anika Vi-
dic z Osnovne šole F. S. 
Finžgarja Lesce.
Najboljši na OŠ Staneta Ža-
garja Lipnica so v letošnji ge-
neraciji Enja Cvetko Vodopi-
vec, Vesna Gašperšič, Jaka 
Pačnik, Eva Pogačnik, Špela 
Šimnic in Zoja Višnar.
Župan je čestital in izročil 
priznanja tudi trem učen-
cem OŠ Antona Janše Ra-
dovljica, to so Žan Berton-

celj, Ema Justin in Alen 
Štalc.
Največ odličnih osnovnošolk 
in osnovnošolcev pa tudi le-
tos prihaja z največje osnov-
ne šole v občini, OŠ A. T. 
Linharta Radovljica. To so: 
Patrik Bakonić, Manca Kle-
indienst, Hana Košir, Žan 
Plemelj, Ajda Šoštarič Finž-
gar, Taja Adam, Nena Iris 
Begeš, Martin Dijak, Ana 
Grimani, Mojca Kokalj, Nik 
Zupan, Lucija Arh, Ema 
Blumauer Praprotnik, Kaja 
Černe, Ines Mlakar, Zoja 
Mlakar, Neja Pirc, Luka 
Resman, Pika Vrečko, Kri-
stina Kralj, Gaia Rot, Iza 

Lukan, Anže Podlipnik, Pa-
tricija Razinger, Ema Rein-
hart, Jan Resman in Katari-
na Rogač.
Učencem je župan izročil 
priznanja in knjižna darila. 
Podelitev so z odličnimi 
glasbenimi nastopi spre-
mljali učenke in učenci 
Glasbene šole Radovljica – 
klarinetisti Voranc Markič, 
Jaša Vukašević, Bruno Jerala 
in Pika Vrečko pod mentor-
stvom Gregorja Vindiša ter 
violinistka Manca Kunčič, 
violončelistka Saša Atana-
sovski Puhar in pianistka 
Elsie Oklikah pod mentor-
stvom Tomaža Pinterja.

Marjana Ahačič

Letošnji odličnjaki na sprejemu pri županu / Foto: Gorazd Kavčič

Svetniki so tako potrdili 
osnutek odloka o spremem-
bah in dopolnitvah strategije 
prostorskega razvoja občine 
Radovljica z urbanistično za-
snovo Radovljica - Lesce, ki 
se po letu 2012 spreminja 
prvič. Kot so pojasnili na ob-
činski upravi, se akt usklaju-
je z razvojnimi dokumenti 
občine in s strokovnimi pod-
lagami, izdelanimi po letu 
2011. Določila odloka se 
usklajujejo s spremembami 
zakonodaje, z novimi kon-
cepti, kot je npr. prilagoditev 
na podnebne spremembe, z 
mnenji nosilcev urejanja 

prostora in z že realizirani-
mi projekti.
Poleg prvih sprememb stra-
teškega dela prostorskega 
načrta občine je občinski 
svet sprejel tudi osnutek Od-
loka o petih spremembah in 
dopolnitvah Prostorskega 
reda Občine Radovljica. 
Spremembe se nanašajo na 
celotno območje občine Ra-
dovljica in vključujejo pred-
vsem spremembe namen-
ske rabe iz kmetijskih 
zemljišč v stavbna zemljišča 
na pobudo javnega in zaseb-
nega sektorja.
V postopku, ki se je začel v 
letu 2018, je vključenih 194 
zasebnih pobud. Po zaključ-

ku javne razgrnitve, ki bo za-
radi poletnih počitnic po-
daljšana za en mesec, to je 
25. avgusta, se bo občina 
opredelila do prejetih pri-
pomb, načrtovalec bo pripra-
vil predlog odloka, ki bo po-
novno posredovan v mnenja 
nosilcem urejanja prostora.
Občinski svet je kot osnutek 
potrdil tudi spremembe 
podrobnega načrta za staro 
jedro Kamne Gorice, ki med 
drugim določa pogoje za hi-
storični objekt in umestitev 
drugih objektov v območju 
nekdanjega doma Matevža 
Langusa.
Sicer pa so svetniki dali tudi 
soglasje k predlogu, da bo v 

v naslednjem šolskem letu v 
osmih enotah vrtca skupaj 
delovalo 44 oddelkov, od 
tega 17 oddelkov prve staro-
stne skupine, 23 oddelkov 
druge starostne skupine in 
štirje kombinirani oddelki.
Občinski svet je izdal tudi 
soglasja k sistemizacijam 
dodatnih delovnih mest 
vseh štirih osnovnih šolah in 
glasbeni šoli za prihodnje 
šolsko leto.
Na seji so izdali tudi pozi-
tivno mnenje k imenova-
nju Emilije Kavčič za rav-
nateljico Osnovne šole 
Frana Saleškega Finžgarja 
Lesce za naslednji petletni 
mandat.

Marjana Ahačič

Sredi junija je bil v sejni 
sobi Občine Radovljica prvi 
letošnji županov sprejem 
novorojenih otrok. Skupaj s 
starši je bilo nanj povablje-
nih 59 otrok, rojenih v drugi 
polovici preteklega leta in v 
prvih nekaj mesecih letoš-
njega. Starši so za novoroje-

ne otroke prejeli spominsko 
darilo, otroško knjigo s 
posvetilom župana in slo-
vensko zastavo. K obdarova-
nju novorojenčkov je v tem 
letu pristopila skupina ude-
leženk programa Medgene-
racijskega centra Radovljica 
z imenom Štrikar'ce z LUR
-a, ki so malčke napletle pre-
lepe pisane copatke.

Marjana Ahačič

Prvi sprejem za 
novorojenčke

V Baročni dvorani Radovljiške graščine je župan Ciril Globočnik tudi letos sprejel devetošolce, ki so v 
vseh razredih osnovne šole dosegli odličen uspeh. Skupaj z ravnatelji in razredniki jim je čestital ter 
izročil priznanja in knjižna darila.

Sprejem za najboljše 
osnovnošolce

Občinski svet se je prejšnjo sredo sestal še na zadnji redni seji pred poletjem, na kateri so svetniki 
največ pozornosti posvetili dvema temeljnima prostorskima dokumentoma občine: strategiji 
prostorskega razvoja in prostorskemu redu.

Seja občinskega sveta

Letos so se mladi starši razveselili tudi pisanih copatk, ki 
so jih za novorojenčke napletle Štrikar'ce z LUR-a.  
/ Foto: Gorazd Kavčič

Gorenjski glas je najbolj bran regionalni časopis v Sloveniji.

GORENJSKI GLAS V VSAK DOM NA GORENJSKEM 

14 dni brezplačnega  
časopisa 
Akcija 14 dni brezplačnega časopisa je namenjena  
vsem, ki Gorenjskega glasa še ne poznate ali 
ga kupujete v prosti prodaji. Podatke za dostavo  
pošljite na narocnine@g-glas.si ali pokličite 
051/682 217. Po preteku 14-dnevnega obdobja  
vam časopisa ne bomo več pošiljali, vas bomo  
pa poklicali, povprašali za mnenje in predstavili 
pogoje za naročnino. 

Pridružite se naši veliki družini naročnikov,  
ne bo vam žal! 

V akciji ne morejo sodelovati obstoječi naročniki in tisti, ki živijo na istem 
naslovu kot naročnik. Prav tako ne morejo sodelovati tisti, ki so obdobje 
brezplačne naročnine v zadnjem letu že izkoristili. 

Svetniki so na zadnji seji potrdil predloge prejemnikov leto-
šnjih občinskih priznanj. Na podlagi sklepa občinskega sve-
ta o podelitvi priznanj bo tako veliko plaketo Občine Rado-
vljica prejel Klemen Dolenc za predano in aktivno delovanje 
v športnih projektih, za športne uspehe in prostovoljstvo.
Plakete Občine Radovljica bodo prejeli Mojca Arih in Sonja 
Smolej za dolgoletno humanitarno delo ter Janez Kocijančič 
za dolgoletno in aktivno delovanje na področju gasilstva in 
sodelovanje v Krajevni skupnosti Radovljica. Plakete Antona 
Tomaža Linharta pa prejmeta Borut Grce - Brut Carniolus za 
izjemno ustvarjanje na področju digitalne umetnosti ter dr. 
Rok Andres ob 10-letnici umetniškega vodenja Festivala gle-
dališča Kropa in za kulturno-umetniško delovanje v občini. 
O prejemnikih pečatov in medalj občine odloča župan. V 
Radovljici priznanja podeljujejo na slovesnostih ob dveh ob-
činskih praznikih, 5. avgusta in 11. decembra.

Velika plaketa letos Klemenu Dolencu
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Kakšne so vaše izkušnje v 
politiki in zakaj ste se odlo-
čili, da se boste potegovali za 
mesto v občinskem svetu?
Članica občinskega sveta 
sem tretji mandat. V obdob-
ju 2014–2019 sem bila čla-
nica Zavoda za turizem Ra-
dovljica; takrat sem se tudi v 
občinskem svetu osredoto-
čala na razvoj turizma pri 
nas, pri čemer sem res zelo 
uživala. Od leta 2018 sem 
tudi članica sveta KS Brezje; 
v tem okolju živim že skoraj 
desetletje in želim vanj pri-
spevati svoj del.
Še preden sem prišla v ob-
činski svet, sem bila vse od 
ustanovitve članica liste Glas 
mladih Radovljica; še vedno 
sem, le da smo bili takrat 
tudi dejansko zelo mladi  ... 
Zdelo se mi je super, da 
imamo svoj prostor v občin-
skem svetu, kjer lahko pou-
darimo tudi problematiko 
mladih in se zavzemamo za 
vrstnike. Danes se mi zdi, da 
je veliki večini članov to kar 
jasno; vsi, ki sedimo v občin-
skem parlamentu, smo ali 
smo bili nekoč mladi. Še po-

sebno po sprejeti Strategiji 
razvoja do 2030 je jasno, da 
je treba nekaj konkretnega 
narediti, da mlade obdržimo 

v občini, in tiste, ki so že 
odšli, privabimo nazaj. Ima-
mo tudi naziv mladim pri-
jazna občina, kar pomeni, da 

občina da veliko poudarka 
temu, kako se spopadati s te-
žavami, s katerimi se sreču-
jejo mladi.

Katere cilje boste v štirih le-
tih skušali uresničiti kot ob-
činska svetnica?
Živimo v izjemno lepi, na-
ravno in kulturno bogati ob-
čini. Želim, da se prebivalci 
tega zavedamo ter cenimo in 
spoštujemo to, kar imamo, 
pa tudi da se vodijo dobri 
projekti, ki bodo to naravno 
in kulturno dediščino ohra-
nili. Želim tudi, da ostane-
mo varna občina, da ohrani-
mo zdravstvo na visokem 
nivoju, da se čim hitreje od-
pre enota Doma Janka Bene-
dika v Kamni Gorici, da ima-
mo še naprej varne in 
kakovostne vrtce in šole, da 
vlagamo v razvoj. Se pa zave-
dam, da je to velik finančni 
zalogaj. Želim si medseboj-
nega sodelovanja in kulturne 
komunikacije, da bi bili še 
naprej solidarni drug do dru-
gega, da bi si pomagali; nav-
sezadnje smo pred kratkim 
prejeli naziv prostovoljstvu 
prijazna občina. Upam, da 
ga dobimo vsako leto.

Kateri je po vašem mnenju 
ta čas največji problem v 
občini?
Menim, da se občani zunaj 
mestnih območij čutijo pre-
zrte oziroma premalo vklju-
čene, in sicer v tem smislu, 
da se vlaga samo v mesta, 
manjši kraji oziroma vasi pa 
ostajajo izvzeti iz razvoja. 
Delno se s tem lahko stri-
njam, že če samo omenim 
komunalno infrastrukturo. 
A se sočasno zavedam, da 
smo velika in razpršena ob-
čina z 52 naselji in omejeni-
mi financami. To balansira-
nje je velik izziv; veliko 
infrastrukture je treba vzdr-
ževati, še več pa vzpostaviti – 
in gre žal zelo počasi, tako 
da odločitve o tem, kam in 
komu nameniti sredstva, 
niso enostavne.

Kaj je tisto, kar se vam zdi 
trenutno v občini dobro ure-
jeno?
Ko potuješ po svetu, se ti zdi 
naša občina tako zelo ureje-
na, kar vse je od tam videti 
super. Res živimo v izjemno 
lepem okolju, tu bivati je pri-
vilegij. Imamo dobro razvito 
(predvsem športno) infra-

strukturo, otroci imajo veliko 
športnih površin in dejavno-
sti, ob katerih lahko kakovo-
stno preživljajo svoj prosti 
čas in se razvijajo. Imamo 
dobre šole in vrtce, seveda se 
še da vse dvigniti na višji 
nivo. Imamo veliko urejenih 
pohodnih poti, za kakovo-
stno preživljanje časa, dober 
javni servis, dobro vodo, kva-
litetno zdravstvo ... In glede 
na dogajanje močno upam, 
da tako tudi ostane oziroma 
se stanje še izboljša.

Kaj vam zaposluje prosti 
čas?
Rada berem, plešem, se 
sprehajam, družim z ljudmi, 
najraje pa potujem, spozna-
vam druge kulture, odkri-
vam nove kraje, ampak se na 
koncu vedno znova zavem, v 
kako lepem okolju živim.

Življenjsko vodilo?
Naredi nekaj zase, pa nujno 
prispevaj tudi nekaj za skup-
nost, ne bodi samo opazova-
lec! Gibaj se redno, jej poča-
si, preberi vsaj štiri knjige 
na leto, bodi optimističen in 
verjemi, da se vsaka stvar 
zgodi z razlogom.

Maruša Šolar Čuden, ekonomistka z univerzitetno diplomo, je že tretji mandat članica občinskega sveta na listi Glas mladih Radovljica. Živi na Črnivcu, 
kot računovodja je zaposlena v podjetju Sportina. Je tudi članica sveta Krajevne skupnosti Brezje.

Cenimo in spoštujmo, kar imamo

Maruša Šolar Čuden / Foto: Gorazd Kavčič

Marjana Ahačič

V okolici tako imenovanega 
pumptracka oziroma kolo-
parka pri restavraciji Center v 
Lescah in v bližnjem kozolcu, 
ki služi za jutranjo telovadbo 
in druga druženja, vandali-
zem v zadnjem obdobju dobi-
va neverjetne razsežnosti, 
opozarjajo domačini in doda-
jajo, da posebno težavo pred-
stavlja bližnja restavracija s 
hitro prehrano, od koder ne-
kateri prinašajo hrano, za se-
boj pa puščajo odpadke.
Kot je povedal Tomaž Dolar, 
vodja skupne uprave medob-
činskega inšpektorata in re-
darstva, so problem zaznali 
in se z njim ukvarjali že 
pred vandalizmom v toli-
kšnem obsegu, kot se v zad-
njem času pojavlja na obmo-
čju Lesc.
»Občinski redarji ob svojih 
rednih nalogah opravljajo še 
dodatne nadzore in obhode 
na območjih, kjer se pojavlja 
vandalizem. Posebej se nad-
zori vsakodnevno opravljajo 
ob zaključkih popoldanskih 
izmen v večernem času. Z 
namenom preprečevanja 
povzročanja vandalizma in s 
tem tudi vznemirjanja upo-
rabnikov rekreacijskih in 
otroških površin bomo nad-
zore nadaljevali.«

Težava, na katero je s pobu-
do, naslovljeno na župana in 
občinsko upravo, opozorila 
svetnica Barbara Meglič, pa 
so tudi pasji iztrebki. Občin-
ska uprava ji je glede pobu-
de, da se ob sprehajalno pot 
namesti več košev za odpad-
ke, odgovorila, da občina 
skladno s sprejeto politiko 
zadnjih nekaj let ne name-
šča košev za odpadke zunaj 
urbanih območij, hkrati pa 

postopno umika tudi name-
stitev na sprehajalnih in te-
matskih poteh. Večja pozor-
nost je namreč namenjena 
ozaveščanju občanov o od-
govornem ravnanju na po-
dročju ravnanja z odpadki. 
Prav tako se ne nameščajo 
posebni koši, namenjenih 
zgolj za pasje iztrebke.
»Občina se zaveda pereče 
problematike odlaganja ži-
valskih iztrebkov v naravi, ki 

jo predstavljajo predvsem 
pasji iztrebki, ki imajo nega-
tivne posledice za kmetova-
nje, zaradi nepravilnega od-
laganja  iz trebkov v 
plastičnih vrečkah pa tudi za 
naravo. Zato bo občina v bo-
doče še pogosteje javno po-
zivala občane k odgovorne-
mu ravnanju na področju 
ravnanja z odpadki, kar bo 
še posebej naslovljeno na 
neodgovorne lastnike psov.«

Krajani Lesc v zadnjem obdobju opažajo povečanje vandalizma, predvsem v okolici kolesarskega 
poligona. Problem so tudi pasji iztrebki.

Opozarjajo na vandalizem

Marjana Ahačič

V Lescah v zadnjem obdobju opažajo še več vandalizma kot sicer. 

Konec maja so se na Pristavi 
nad Jesenicami zbrale člani-
ce društev podeželskih žena 
domače in sosednjih občin. 
Gostiteljice so bile domačin-
ke, članice Društva pode-
želskih žena pod Golico in 
Stolom, vabilu pa so se od-
zvale tudi članice društev iz 
sosednjih občin, Radovljica 
in Bled - Gorje.
Kot je povedala Marja Jalen, 
je več kot štirideset udele-
ženk pred domom Pristava 
prisluhnilo domačinu Aloj-
zu Noču, ki je povedal nekaj 
o Pristavi, nato pa so se 
odpravile do nekaj višje leže-
če kmetije Pr' Lenčk. »Gos-
podar kmetije Peter Razin-
ger je z ekološko obdelavo in 
predelavo začel leta 2000, v 

delo pa je vključena vsa dru-
žin. Na nadmorski višini od 
1000 do 1230 metrov jim ob 
govedu, ovcah, kozah in ko-
koših ni nikoli dolgčas. Iz 
mleka izdelujejo sir in jo-
gurt, izdelke prodajajo tako 
na kmetiji kot v enotah 
Kmečke zadruge Lesce,« je 
povedala Marja Jalen, pred-
sednica Društva podeželskih 
žena pod Golico in Stolom.
Pripravili so bogato pogosti-
tev in predstavili domače 
proizvode, Marja Jalen in 
njene »domače slaščičarke« 
so poskrbele za sladko pogo-
stitev, dobra pa je bila tudi 
»delavska malca«. Pri orga-
nizaciji srečanja je sodelova-
la tudi Ana Beden iz Kmetij-
sko-gozdarskega zavoda 
Kranj, enota Lesce, oddelek 
za kmetijsko svetovanje.

Srečanje na Pristavi
Marjana Ahačič

Srečanje Med narcisami na Pristavi in druženje ob obisku 
ekološke kmetije Pr' Lenčk / Foto:
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»Prenovo radovljiškega ko-
pališča smo začeli snovati 
pred desetimi leti. Projekt 
je nastajal v podjetju Stvar 
z avtorjema Markom Smre-
karjem in Alešem Vodopiv-
cem. Na razpisu za izvajal-
ca del je bilo izbrano 
podjetje VG5 iz Ljubljane s 
podizvajalci. Pri izbiri smo 
imeli srečno roko. Navdu-
šen sem, ko vidim, kaj nam 
je v tem času uspelo, in 
hvaležen, tudi svojim sode-
lavcem na občinski upra-
vi,« je na slovesnosti ob od-
prtju dejal župan Ciril 
Globočnik.

Velika vloga pri 
preventivni dejavnosti
Kot je v nagovoru na slove-
snosti poudaril direktor 
zdravstvenega doma Rado-
vljica Rok Müller, je glavni 
cilj zdravstvenega doma iz-
boljšati zdravje med občani 
Radovljice, novi bazen pa bo 
imel ogromno vlogo pri pre-
ventivni dejavnosti. »Običaj-
no jo začnemo izvajati že v 
otroškem obdobju – v baze-
nu bo potekalo plavalno opi-
smenjevanje otrok, torej 
učenje gibanja v vodi. Otroci 
bodo tako veliko bolje opre-
mljeni z znanjem in izkuš-
njami s področja vodnega 
športa, te izkušnje pa jim 
bodo v odraslem obdobju 
omogočale aktiven in zdrav 
način življenja.«

Poudaril je še področje 
zdravljenja že nastalih zdra-
vstvenih težav, kjer bo novi 
terapevtski bazen prav tako 
imel pomembno vlogo. 
Služba fizioterapije Zdra-
vstvenega doma Radovljica 
bo namreč kot edina na ob-
močju vse Gorenjske v no-
vem bazenu izvajala hidrote-
rapijo kot del rednega 
programa fizioterapije po 
poškodbah oziroma bole-
znih. »S tem pričakujemo 
dodano vrednost oziroma še 
dodatno izboljšavo naše že 
sedaj vrhunske fizioterapev-
tske obravnave. Podobno 

kvaliteto fizioterapije bi lah-
ko iskali le še v specializira-
nih zdraviliščih, ki pa so na 
žalost vsa locirana zunaj Go-
renjske,« je dodal.
»Novi bazen bodo torej za 
namen izboljšanja zdravja 
uporabljale vse generacije, od 
otrok do odraslih in starejših 
občanov. Srčno upam, da jim 
bo uporaba novega bazena 
nudila tudi obilico veselja,« 
je še poudaril Müller.

Jubilej plavalnega kluba
Slovesnost je bila tudi pri-
ložnost za počastitev okro-
glega jubileja, 90-letnice, 

Plavalnega kluba Radovljica.
»Gorenjski kot z Radovljico 
lahko razumemo kot zibelko 
jugoslovanskega in še po-
sebno slovenskega plavalne-
ga športa, kot tak je bil naš 
kraj zapisan z izgradnjo ene-
ga prvih bazenov v Jugosla-
viji,« je v nagovoru med dru-
gim povedat predsednik 
kluba Aleš Klement.
»Plavalke in plavalci našega 
kluba so priplavali do od-
mevnih rezultatov v evrop-
skem in svetovnem merilu. 
Krono uspehov PK Radovlji-
ca pa pomeni še vedno edina 
olimpijska medalja v sloven-

skem plavalnem športu, ki 
jo je osvojila Sara Isaković. 
Danes ima klub skoraj 500 
članov, dnevno trenira več 
kot 230 plavalcev. Barve klu-
ba na mednarodni ravni us-
pešno zastopata Špela Perše 
in Tjaša Pintar. Vsako leto 
tudi plavalno opismenimo 
več kot tisoč otrok. Vse to in 
pa pomembna posodobitev 
infrastrukture nas lahko 
navdajajo z optimizmom za 
naslednje izzive. Verjamem, 
da je pred Plavalnim klu-
bom Radovljica naslednje 
zlato obdobje.

V drugi fazi še pomična 
streha
Kot je povedal župan Glo-
bočnik, bodo zdaj prizadeva-
nja usmerjena v zagotovitev 
sredstev za drugo fazo re-
konstrukcije kopališkega 
kompleksa, ki zajema preno-
vo olimpijskega bazena in 

postavitev drsne strehe, ki se 
bo z odprtostjo prilagajala 
vremenskim razmeram. 
Nad bazenom bo lesena plo-
ščad, na zahodni strani ba-
zena pa velnes in fitnes.
Projekt je ob nedavnem obi-
sku v Radovljici podprl tudi 
predsednik Olimpijskega 
komiteja Slovenije Franjo 
Bobinac. Napovedal je, da si 
bo OKS kot sogovornik drža-
ve pri odločanju o vlaganju v 
športno infrastrukturo pri-
zadeval, da bo tudi nadalje-
vanje rekonstrukcije, to je 
investicija v prenovo bazena, 
dobila del 150-milijonskega 
paketa sredstev, ki jih bo v 
prihodnjih petih letih za ta 
namen zagotovila država.
»Tudi za drugo fazo smo že 
pridobili gradbeno dovoljenje, 
zato se nadejamo, da bi pro-
jekt ob podpori države lahko 
izpeljali v petih letih,« je še 
povedal župan Globočnik.

Z žvižgom za start, ki mu je sledil skok plavalcev v bazen, je župan Ciril Globočnik tudi 
uradno naznanil zaključek prvega dela rekonstrukcije kopališča. / Foto: Gorazd Kavčič

Odprtje kopališča

Bazen pa bo imel ogromno vlogo pri preventivni dejavnosti, saj bo v njem potekalo 
plavalno opismenjevanje otrok, kar jim bo tudi v odraslem obdobju omogočalo aktiven in 
zdrav način življenja. / Foto: Gorazd Kavčič

Slovesno odprtje sta z glasbenim programom dopolnila Pihalni orkester Glasbene šole 
Radovljica (na fotografiji na novi leseni terasi restavracije) in Pihalni orkester Lesce.  
/ Foto: Gorazd Kavčič

Na županov žvižg so se na proge podali plavalci Anže 
Lužnik, Janez Kunčič, Nina Biadov, Jakob Košir, Nika Zima, 
Lucija Jelušič, Tjaša Pogačnik in tudi Rado Kočevar (na 
fotografiji), kleni rekreativec, ki je celo starejši kot 
radovljiško kopališče. / Foto: Gorazd Kavčič

 � 1. stran

Ministrstvo za kohezijo in 
regionalni razvoj je izdalo 
odločitev o podpori v okviru 
Programa evropske kohezij-
ske politike in odobrilo 13 
milijonov evrov za program 
Projektno učenje mlajših 
odraslih (PUM-O+). To po-
meni, da so za naslednjih 
pet let zagotovljena sredstva 
za izvajanje programov, na-
menjenih opolnomočenju 
mladih med 15. in 29. letom 
starosti, ki niso zaposleni 
niti se ne izobražujejo oziro-
ma jim grozi izpad iz izo-
braževalnega sistema.

Zagotovljena obljubljena 
sredstva za PUM
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»V devetem razredu je glas-
no kot vedno. Vendar danes 
ni slišati prepirov, žalitev, pa 
vseeno je glasno. Vsi se nav-
dušeno pogovarjamo. Le še 
nekaj tednov in potem bo ko-
nec. Zaključili bomo osnov-
no šolo, zapustili bomo leško 
šolo, odšli bomo drugam. Še 
en korak bližje poklicu. Pra-
va izbira bo zapečatila našo 
usodo. Vsi smo govorili le, 
kaj bomo postali – arhitekti, 
računalničarji, odvetniki. Do 
poklica je še daleč. Pred 
nami je življenje.«
To je eden od zapisov v 
zborniku, s kateri so na OŠ 
F. S. Finžgarja obeležili ok-
roglo obletnico. Zbornik 
povzema utrip šole v zad-
njih desetih letih, ob petde-
setletnici so namreč zbor-
nik za prvega pol stoletja že 
izdali.
Pobudnika za organizacijo 
prireditve in zbornika sta 

bila ravnateljica Emilija 
Kavčič in učitelj slovenščine 
Roman Gašperin, ki z letoš-
njim letom odhaja v pokoj. 

Gašperin je k sodelovanju 
povabil še Vida Grašiča, uči-
telja podaljšanega bivanja, 
ki je poskrbel za izvedbo 
obojega.
S projektom so se začeli 
ukvarjati pred približno šti-
rimi meseci in nastal je 
zbornik, ki predstavlja spo-
min na zadnjih deset let na 
šoli. Zbornik ima enak for-
mat kot prejšnji, le zgodbe v 
njem so druge. Na čustveni 
prireditvi so v uri in pol svo-
je spomine in razmišljanja o 
osnovnošolsk ih  le t ih 

predstavili nekdanji učenci, 
učitelji in starši. Za kulturni 
program pa so poskrbeli se-
danji in nekdanji učenci z 

nekaterimi učiteljicami. Po-
leg avtorjev vsebin iz zborni-
ka so se na prireditvi 
predstavili še pevski zbor, 
folklorna skupina in učenci 
glasbeniki.
Ravnateljica Emilija Kavčič 
je vodenje te šole prevzela 
decembra pred desetimi leti 
in je s svojim dosedanjim 
delom zadovoljna. Pravi, da 
je šola njen drugi dom, kar 
je zapisala tudi v zborniku. 
Rada dela z ljudmi in prepri-
čana je, da se da s pogovo-
rom vse rešiti.

V preteklih letih je z občino 
sodelovala pri temeljiti ob-
novi šole in ena od njenih 
želja je bila, da se stavba 
obarva v toplo, rumeno bar-
vo. V prihodnosti si bo pri-
zadevala, da se bodo še bolj 

posvečali odnosom in ko-
munikaciji ter da bodo v šoli 
vzpostavili vzdušje pripa-
dnosti.
Vid Grašič, ki na šoli poskr-
bi za veliko tudi ne čisto s 
klasičnim učenjem poveza-

nih stvari, pa dodaja, da vsak 
otrok prihaja iz drugačnega 
družinskega okolja – vse se 
primarno začne v družini, 
šola pa poleg tega, da izobra-
žuje, tudi vzgaja in otroke 
uči socialnih veščin.

Dina Kavčič

Emilija Kavčič in Vid Grašič sta ponosna na zbornik, ki so ga izdali ob obletnici. Zbornika 
se sicer ne da kupiti, če pa bi ga želeli imeti, ga lahko dobite na šoli, kjer bodo veseli 
vsakega prostovoljnega prispevka za šolski sklad. / Foto: Dina Kavčič

Prvo soboto v juniju je Cen-
ter za usposabljanje, delo in 
varstvo (CUDV) Radovljica 
pripravil tradicionalni, že 
deseti tekaški dogodek Naš 
tek, tudi tokrat pod sloga-
nom Tvoj nasmešek mi da 
pospešek. Udeležili so se ga 
tekači in tekačice vseh staro-
stnih skupin z različnih kon-
cev Slovenije.
V moški konkurenci je s pro-
go najhitreje opravil Janez 
Mulej, ki je s časom 23:09,90 
za dobrih devet sekund po-

pravil svoj lanski rekord pro-
ge, med ženskami je bila s 
časom 30:48,91 najhitrejša 
Maša Robič. Oba zmagovalca 
sta člana AK Radovljica.
»Proga, ki jo je trasiral naš 
prijatelj tekač Klemen Do-
lenc, ni lahka, je razgibana 
proga za kros z veliko vzponi 
in spusti, speljana po gozdu, 
čez korenine ... pa tudi zelo 
slikovita in atraktivna, s ču-
dovitimi razgledi. Vodi tudi 
skozi kamp Šobec, kjer ima-
mo vedno veliko navijačev,« 
je povedal vodja prireditve, 
športni pedagog Jure Vajs, 

in dodal, da so bili pogoji 
tokrat zaradi ne prevročega 
vremena zelo dobri in tudi 
zato so bili časi tekačev 
odlični.
Na otroški progi se je pome-
rilo enajst najmlajših udele-
žencev tekmovanja, tudi le-
tos pa so pripravili 
tradicionalni tek z vozički, ki 
se ga je udeležilo 13 tekačev 
s spremljevalci. Najhitreje je 
z dvema krogoma opravila 
Milica Bjelić s spremljevalko 
Sandro.
»Posebno veseli smo, ker 
vedno znova dosežemo naš 

glavni cilj, to pa je, da se teka 
udeležijo tekači, ki hodijo 
tudi na druge tekaške prire-
ditve in se z našimi tekači 
pomerijo v enotnih kategori-
jah,« je še povedal Vajs in 
poudaril: »Tekmujemo v 
pravem športnem duhu, 
kjer načelo fair playa pravi, 
da prav s tem, da damo vse 
od sebe, pokažemo spošto-
vanje do nasprotnika. Naš 
slogan Tvoj nasmešek mi da 
pospešek pa pove, da z dob-
ro voljo lahko dosegamo naj-
boljše rezultate. Ne samo na 
teku, ampak tudi sicer.«

Marjana Ahačič

Čeprav na tradicionalni tekaški prireditvi Centra za usposabljanje, delo in varstvo Radovljica, ki ima 
slogan Tvoj nasmešek mi da pospešek, biti najboljši ni bil edini niti glavni cilj, so tekači, tako tisti na 
nogah kot tisti na vozičkih, tudi letos dali vse od sebe.

Tekači so dali vse od sebe

Na Osnovni šoli Frana Saleškega Finžgarja Lesce so ta mesec zaznamovali 
šestdeset let delovanja polne osem- oziroma devetletke. V počastitev 
visokega jubileja so pripravili prireditev in izdali zbornik, ki povzema utrip 
šole v zadnjih desetih letih.

Šestdeset let šole

Tokrat sta bila najhitrejša Janez Mulej v moški in Maša 
Robič v ženski konkurenci. Oba sta člana Atletskega kluba 
Radovljica. Tekači, tako tisti na nogah kot tisti na vozičkih, 
so tudi letos dali vse od sebe.

Na čustveni prireditvi, ki je odlično uspela, so v 
uri in pol svoje spomine in razmišljanja o 
osnovnošolskih letih predstavili nekdanji učenci, 
učitelji in starši.

Med navijači so bili s posebnim navdušenjem sprejeti 
udeleženci teka na vozičkih. Tokrat sta bili najhitrejši 
Milica Bjelić in njena spremljevalka Sandra Vreček Grošelj.Start letošnjega teka pred Centrom za delo, usposabljanje in varstvo Radovljica
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Kar nekaj polemike je v za-
četku junija tako med doma-
čini kot med obiskovalci 
sprožila nova ureditev kroži-
šča na državni cesti Lesce–
Bled, na odcepu za Šobec, 
na katerega je Turistično 
društvo Lesce postavilo velik 
živo moder znak s simbo-
lom kampa in napis z njego-
vim imenom.
Modra plastična skulptura, 
ki zastira pogled na zasneže-
ne Alpe in Blejski grad, sega 
v nebo, je opozoril eden od 
prebivalcev.
Kot poudarjajo v Turistič-
nem društvu Lesce, ki je 
otok na krožišču državne 
ceste uredilo, je za kamp Šo-

bec novo krožišče zelo velika 
in pomembna pridobitev. 
»Prav pa je, da se sliši tudi 
opozorila tistih, ki želijo 
dobro – v korist čim manj 
okrnjene narave. Pred krat-
kim je bila v prometni ne-
sreči poškodovana ureditev 
krožišča. Ob tem je vredno 
razmisliti in iskati boljše re-
šitve, če so mogoče, še poseb-
no če se sočasno lahko najde 
kompromis, ki zadovoljuje 
večino. Tudi zato bo po 
popravilu sredinska ureditev 
krožišča izboljšana, zmanjša-
na in iz naravnih materia-
lov,« pojasnjujejo in dodaja-
jo, da so se za umetno travo 
odločili, ker je z njo pokrit 
del krožišča povozen, česar 
pa travna ruša ne bi prenesla.

Marjana Ahačič

Trenutno še težko govorimo 
o predvidenih številkah; po 
podatkih lastnikov nastanit-
venih obratov in kampov je 
zasedenost zelo dobra, je tre-

nutno stanje ocenila direkto-
rica javnega zavoda Turizem 
in kultura Kaja Beton.
»Največji delež nastanitev 
predstavljajo kampi, zato je 
sezona močno odvisna tudi 
od ugodnih razmer za kam-

piranje, ki v prvih tednih ju-
nija niso bile povsem opti-
malne. Lanska sezona je bila 
rekordna, letos računamo na 
podobne številke. Želimo pa 
si predvsem zadovoljnih in 
spoštljivih gostov ter strp-

nosti tako domačinov kot 
obiskovalcev.«
Za vse, torej za turiste, dnev-
ne obiskovalce in domačine, 
tudi letos poleti pripravljajo 
vrsto predvsem glasbenih in 
kulturnih dogodkov, nekaj pa 
bo tudi športnega dogajanja.

Priljubljeni četrtki in 
poletni kino
»Tudi letos bomo vsak četr-
tek v juliju in prvi četrtek v 
avgustu na Linhartovem 
trgu povezali glasbo in kuli-
nariko v sklopu Četrtkov na 
trgu. Tokrat bodo naši glas-
beni gostje Žigan Krajnčan, 
Pedro Makay (Španija), Tret-
ji kanu, Jet Black Diamonds 
in Neisha, za ulične prigriz-
ke pa bodo poskrbeli Okusi 
Radol'ce. Lanskoletna velika 
uspešnica in novost, poletni 
kino na velikem napihljivem 
platnu, bo tudi letos dobre 
filme ponesel na pet lokacij. 
Prva projekcija bo 30. junija 
v radovljiškem parku, nato 
pa se bodo v juliju projekcije 
zvrstile še na atletskem sta-
dionu pred osnovno šolo v 
Lipnici, v kampu Šobec, na 
vrtu graščine v Begunjah, na 

letališču Lesce ter zadnja po-
novno v grajskem parku v 
Radovljici,« je pojasnila Kaja 
Beton.

Ob prazniku občine
Tudi ob prazniku Občine 
Radovljica, 5. avgusta, se bo 
zvrstilo več dogodkov. Osre-
dnja proslava bo v Baročni 
dvorani Radovljiške graščine 
v četrtek, 3. avgusta, sledil pa 
ji bo še zadnji četrtkov večer 
v sezoni. V petek se bo v par-
ku odvrtela zadnja predstava 
letnega kina, v soboto pa bo 
v počastitev praznika tradici-
onalno srečanje na Vodiški 
planini in zvečer odprtje Fe-
stivala Radovljica.
V nedeljo, 6. avgusta, bo v 
Kulturnem domu v Kropi še 
premiera koncertne izvedbe 
opere La Traviata, ki jo bodo 
uprizorili učenci poletne 
šole opernega petja mojstra 
Georga Pehliviania.

Brezplačni ogledi 
destinacije
Med 15. junijem in 15. sep-
tembrom so vsak teden na 
voljo po štirje brezplačni vo-
deni ogledi po destinaciji: 

dvakrat tedensko po Rado-
vljici, po Kropi ter po gradu 
Kamen. V sodelovanju z Je-
senicami in Tržičem pa za-
vod za turizem vsak dan v 
tednu organizira vodenja kot 
nadaljevanje produkta Obiš-
či in razišči.

Največji slovenski trail 
tekaški dogodek
Največji slovenski trail teka-
ški dogodek, Julian Alps 
Trail, bo septembra še po-
sebno tesno povezal Rado-
vljico, Žirovnico in Kranjsko 
Goro. Organizatorji pričaku-
jejo več tisoč tekmovalcev in 
obiskovalcev iz okoli šestde-
setih držav sveta. Tekači se 
bodo preizkusili na šestih 
razdaljah – 10, 15, 25, 60, 
100 in 170 kilometrov; start 
100-kilometrskega teka s ci-
ljem v Kranjski Gori bo v pe-
tek, 8. septembra, zvečer 
prav v Radovljici.
A kot poudarjajo organiza-
torji, glavni čar dogodka ni 
njegova množičnost, tem-
več predvsem povezovanje 
in obkrožanje Julijskih Alp 
in Triglavskega narodnega 
parka.

Luka Hren (Julian Alps Trail), Kaja Beton (Turizem in kultura Radovljica), Elizabeta 
Skumavc (Turizem Kranjska Gora) in Matjaž Koman (Turizem in kultura Žirovnica)

Marjana Ahačič

Radovljica, Kranjska Gora in Žirovnica so tik pred začetkom poletja predstavile pestro dogajanje, ki ga tako za obiskovalce kot domačine pripravljajo za 
letošnji julij, avgust in september. Rdeča nit, ki tokrat povezuje vse tri kraje, pa je največji slovenski trail tekaški dogodek Julian Alps Trail.

Pestro poletno dogajanje

Ureditev krožišča
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V prometni nesreči poškodovano krožišče bodo na novo 
uredili tako, da bo bolj skladno z naravnim okoljem.  
/ Foto: Gorazd Kavčič
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Tri kola pred koncem v naj-
močnejši ligi, v skupini A, je 
bila v igri za naslov še ekipa 
Elmont Bled, a jih je poraz s 
6 : 0 na domačem igrišču 
proti MTS Activity – KŠDB 
Biser od vrha oddaljil. V bor-
bi za prvaka sta ostala le še 
Smola in MTS Activity – 
KŠDB Biser.
Ekipi sta šli v zadnje, 14. 
kolo točkovno poravnani. 
Čeprav je imela ekipa MTS 
Activity – KŠDB Biser bolj-
šo razliko v golih, je bila 
prednost na strani ekipe 
Smola, saj so imeli v med-
sebojnih tekmah boljši iz-
kupiček. V Radovljici se je 
tekma končala z rezultatom 
5 : 5, na Hrušici pa je Smo-
la zmagala s 6 : 4. Zadnje 
kolo je Smola opravila z 
odliko, saj je v Ribnem 
zmagala s 4 : 1. Za name-
ček je ekipa MTS Activity – 
KŠDB Biser v gosteh izgu-
bila z ekipo Utrip z 8 : 5 in 
s tem še točkovno zaostala 
za Smolo.

Prvo mesto Smole je več kot 
zasluženo. V vseh treh ligah 
so edina ekipa, ki je šla sko-
zi sezono brez poraza. Štiri-
krat so igrali neodločeno, 
enajstkrat pa so zmagali. Za-
nimiv je podatek, da je Smo-

la zadnjič izgubila jeseni 
2021 na Hrušici z Biserom s 
6 : 5. Od te tekme naprej so 
zabeležili 23 zmag in štiri 
neodločene rezultate.
Iz lige A sta izpadla večkra-
tni prvak Ribno in Gorje. Le-

stvica v skupini A: 1. Smola, 
34 točk, 2. MTS Activity – 
KŠDB Biser, 31, 3. Elmont 
Bled, 28, 4. Hrušica – Pizze-
ria Trucker, 22, 5. Kamna 
Gorica, 15, 6. Utrip, 14, 7. 
Gorje, 11, 8. Ribno, 6.

V skupini B se je napredova-
nja v višji rang veselila ekipa 
Baffi Brezje. Zaslužen naslov 
so potrdili v zadnjem kolu z 
visoko zmago doma z 12 : 2 
proti Bartogu Jesenice. Le-
stvica v skupini B: 1. Baffi 

Brezje, 31 točk, 2. Podnart, 
28, 3. Lisjaki Naklo, 25, 4. 
Šmeks Vrbnje, 25, 5. Pok-
ljuka team, 23, 6. Calimero 
boys, 14, 7. Bartog Jesenice, 
13, 8. Lipce 4. Poleg ekipe 
Baffi Brezje se v A skupino 
vrača Podnart. Iz lige sta izpa-
dla Bartog Jesenice in Lipce.
Skupina C je za razliko od 
prvih dveh skupin, kjer je 
bilo po osem ekip, štela deset 
ekip. Na koncu se je liga raz-
delila v dve skupini. Prvih 
pet ekip se je potegovalo za 
napredovanje. Preostalih pet 
ekip se je borilo za mesta od 
šestega do desetega. V ligi za 
prvaka sta ekipi Cifra in Čpi-
narji Ljubno v zadnji tekmi 
izgubili, a sta si že pred za-
dnjim kolom zagotovili nap-
redovanje. Lestvica v skupini 
C: liga za prvaka: 1. Cifra 31 
točk, 2. Čpinarji Ljubno, 27, 
3. Hom, 26, 4. Dvorska vas, 
20, 5. Lancovo, 18; liga od 6. 
do 10. mesta: 6. Hiša zabave 
BTC, 24, 7. Bijelo dugme, 
14, 8. Posavec, 13, 9. Mošnje 
Cometal, 11, 10. Brezje Moby 
Dick, 5.

Zmagovalec pravkar končane radovljiške medobčinske malonogometne lige je isti kot v lanski sezoni. To je radovljiška ekipa Smola.

Matjaž Klemenc

V Velenju je potekalo ekipno 
prvenstvo Slovenije za pio-
nirje in pionirke U12 in 
U14. Vse štiri selekcije so se 
odrezale dobro, saj so se 
med več kot dvajsetimi eki-
pami v vsaki kategoriji uvr-
stile od četrtega do šestega 
mesta. Pionirji U14 so bili 
peti, pionirke U14 četrte, pi-
onirji U12 šesti in pionirke 
U12 pete.
V Kopru je potekal Pokal 
Slovenije za pionirje in pio-
nirke U16. Pri pionirjih je 
bil Tim Maltarič tretji v hoji 
na 1600 m, Nejc Vidmar pa 
tretji v metu diska. Pri pio-

nirkah sta zmagali Katarina 
Rogač (skok v daljino) in 
Nika Dovžan Karahodžić 
(troskok). Maša Robič je bila 
tretja v metu kopja.

Na 29. Mednarodnem atlet-
skem mitingu Kranj 2023 – 
Memorial Vučko sta se na 
stopničke iz Atletskega klu-
ba Radovljica uvrstila pri pi-
onirkah U16 Katarina Ro-
gač, ki je bila prva v skoku v 

daljino, pri mlajših mladin-
cih pa Matic Vidmar, ki je 
bil drugi v metu kopja. Ma-
tic Vidmar in Rok Pfajfar sta 
nastopila na peteroboju 

mlajših mladincev in mlaj-
ših mladink Češke, Madžar-
ske, Poljske, Slovaške in Slo-
venije. Tekmovanje je 
potekalo na Ptuju. Matic se 
je odlično odrezal, saj je os-
vojil tretje mesto.

Matjaž Klemenc

Smola ponovila lanski naslov

Uspešni mladi atleti

Zmagovalna ekipa Smola, letos edina brez poraza. / Foto: Matjaž Klemenc

INTEGRAL AVTO d.o.o. Jesenice
Cesta maršala Tita 67, 4270 Jesenice

T: 04 58 33 355
E: servis@integral-avto.si

Celovita kleparsko - ličarska storitev
Prijava škode in cenitev poškodovanega

vozila za vse znamke vozil

Menjava stekel

Nadomestno vozilo za čas popravila

Katarina Rogač na Mednarodnem atletskem mitingu Kranj 2023 – Memorial Vučko  
/ Foto: Gorazd Kavčič

Na 29. Mednarodnem atletskem mitingu Kranj 
2023 – Memorial Vučko sta se na stopničke iz 
Atletskega kluba Radovljica uvrstila Katarina 
Rogač in Matic Vidmar.
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Na radovljiškem kopališču 
je potekal plavalni miting v 
spomin Jožeta Rebca, dolgo-
letnega predsednika Plaval-
nega kluba Radovljica. Na-
menjen je bil mladim 
plavalkam in plavalcem.
Poglejmo uvrstitve radovlji-
ških plavalcev na stopničke 
po letih. Dečki 9 let: Oskar 
Milenkovič – 2. na 50 m 
prsno, 3. na 50 m prosto; de-
klice 9 let: Nika Zima – 1. na 
50 m prosto, 3. na 50 m 
prsno, Klara Jelenc – 2. na 50 
m prosto, 2. na 50 m prsno; 
deklice 10 let: Iza Terseglav – 
3. na 200 m prsno; dečki 11 
let: Maks Košir – 3. na 200 
m hrbtno; dečki 12 let: Matic 
Jelenc – 1. 200 m prsno, 2. 
na 200 m mešano; dečki 13 
let: Vid Šumi Branilovič – 1. 
na 200 m mešano, 1. na 400 
m mešano, 1. na 200 m 
hrbtno, 2. na 50 m hrbtno, 
Kristjan Krivec – 2. na 400 

m prosto, 3. na 800 m pros-
to; deklice 13 let: Mia Kocjan-
čič – 1. na 800 m prosto, 1. 
na 200 m prsno, 2. na 400 
m mešano, 3. na 200 m me-
šano, Tjaša Pogačnik – 2. na 
400 m prosto, Lucija Jelušič 
– 3. na 200 m prsno; dečki 
14 let: Vitan Dolar Čelesnik – 
2. na 200 m prosto, 2. na 
800 m prosto, 3. na 400 m 
prosto. Med 17 klubi je bil 
Plavalni klub Radovljica po 
osvojenih kolajnah (7 zlatih, 
10 srebrnih, 8 bronastih) na 
četrtem mestu.
Na Ravnah je potekal Med-
narodni plavalni miting.
Tinka Lipovec je bila v abso-
lutni konkurenci prva na 
100 m hrbtno in tretja na 
200 m hrbtno. Na 50 m 
hrbtno je bila pri kadetinjah 
tretja. Špela Perše je bila na 
800 m prosto v absolutni 
konkurenci druga, Maša Ar-
než pa na 1500 m prosto tre-
tja. Janez Kunčič je bil drugi 
na 200 m delfin med kadeti.

Memorial Jožeta Rebca 
2023
Matjaž Klemenc

V sklopu tekov Gorenjska, 
moj planet se je razvrstilo že 
pet tekov: Pomladni tek Je-
senice, Tek po ulicah Tržiča, 
Tek Petra Levca, Radolška 
10ka (o njej v prihodnji šte-
vilki Deželnih novic) in Mo-
šenjski tek. Slednji je bil tok-
rat že 34. po vrsti. Vreme je 
bilo kljub slabi napovedi 
naklonjeno prizadevnim or-
ganizatorjem, ki so pripravi-
li dobro tekmo. Dež bi na-
mreč lahko povzročil kar 
nekaj težav tekačem, saj je 
precejšen del proge speljan 
po makadamu in gozdu.

Gorenjska, moj planet in 
dobra organizacija
»Če potegnemo črto pod 34. 
Mošenjski tek, smo lahko 
zelo zadovoljni. Skupno je 
teklo 279 tekačev in tekačic 
(otroški tek, članski tek, op. 
p.). Po številu udeležencev je 
bil tek rekorden, saj smo 
presegli število iz koronske-
ga leta 2020. Da je udeležba 
rekordna, gre gotovo tudi na 
račun dejstva, da je tek v 
sklopu Gorenjska, moj pla-
net. Tako pridejo tudi tekači 
iz krajev zunaj našega bliž-
njega okolja. Drugi razlog je 
tudi ta, da se vsako leto tru-
dimo, da prireditev čim bo-
lje uspe. Da je vse potekalo v 
najboljšem redu, je skrbelo 
okrog 50 prostovoljcev. Na 
slabo vreme smo bili prip-

ravljeni, a če bil začelo deže-
vati uro pred tekom, bi bili 
brez moči, da bi lahko kaj iz-
boljšali oz. popravili na pro-
gi,« je povedal vodja tekmo-
vanja Robert Bremec.

Otroci odprli tek
Vedno več je tekaških prire-
ditev, kjer organizator ob 
glavni tekmi organizira tudi 
teke za otroke – in prav je 
tako. Otroci so tekli v treh 
različnih kategorijah in na 

treh različnih razdaljah. 
Skupno jih je v cilj prišlo 
162. Zmagovalci v treh sta-
rostnih kategorijah so bili: 
na 350 m, letnik 2016 in 
mlajši: Anže Hribar, Julija 
Jazbec Pogačnik; na 700 m, 
letnik od 2012 do 2015: Jure 
Hribar, Kaja Brus; na 1000 
m, letnik od 2008 do 2011: 
Žan Dremelj, Meta Mozitič. 
Organizator je vsem mladim 
tekačem podelil medalje in s 
tem zadel v polno. Medalje 

otrokom veliko pomenijo in 
na jubilejnem 35. Mo-
šenskem teku lahko pričaku-
jemo še kakšnega mladega 
tekača več.

Piškur od tretjega, 
drugega do prvega mesta
»Glavna zvezda« mošenj-
skega teka ostaja tek članov 
in članic na osem kilome-
trov. Letošnja proga je bila 
popolnoma enaka lanski. 
Tokratni zmagovalec Pri-

mož Piškur je bil od lanske-
ga zmagovalca Andreja 
Miklja boljši za več kot eno 
minuto. Moški zmagovalci 
po posameznih starostnih 
kategorijah: do 19 let: Jakob 
Mulej, od 20 do 29 let: Kle-
men Šuligoj, od 30 do 39 let: 
Primož Piškur, od 40 do 49 
let: Pavel Debeljak, od 50 do 
59 let: Marko Meglič, od 60 
do 69 let: Dušan Podlogar, 
od 70 let naprej: Franci Raj-
gelj. Progo je v času 27:14,3 
najhitreje pretekel Primož 
Piškur iz Dvorske vasi. Dru-
gi v absolutni konkurenci je 
bil Klemen Šuligoj (27:44,8), 
tretji pa Pavel Debeljak 
(28:36,1).

V krogu favoritov
Primož Piškur je bil v krogu 
favoritov za zmago. Leta 
2021 je bil na mošenjski tek-

mi tretji, lani drugi, letos pa 
je stopil na najvišjo stopnič-
ko. »Težka tekma. Zadnje tri 
kilometre sem kar trpel, a 
sem si prej nabral lepo pred-
nost. Temperature so bile za 
tek odlične. Proga mi ustre-
za, saj veliko treniram krat-
ke vzpone. Tekel sem svoj 
tempo. Na prvem klancu 
sem svoj tempo ohranil in si 
nabral prednost. Nisem se 
oziral nazaj, zato je bilo kar 
nekaj nervoze, a me je adre-
nalin gnal naprej. Zmage 
sem vesel, saj je bila konku-
renca zelo močna,« je pove-
dal Piškur.

Maruša Cijan Brkič z lepo 
prednostjo
Poglejmo si zmagovalke po 
posameznih kategorijah: do 
19 let: Maja Madon, od 20 
do 29 let: Maruša Cijan Br-
kič, od 30 do 39 let: Manca 
Mrak, od 40 do 49 let: Ma-
rijana Štrukelj, od 50 do 59 
let: Nina Bolta, od 60 let 
naprej: Slavka Petraš. Ma-
ruša Cijan Brkič je zasluže-
no zmagala v ženski abso-
lutni konkurenci (33:52,0), 
saj je za minuto in pol pre-
hitela drugouvrščeno Majo 
Madon (35:22,6). Tretja je 
bila Maša Robič s časom 
35:27,4. »Dva dni pred Mo-
šenjskim tekom sem imela 
Rožnik trail v Tivoliju, tako 
da sem čutila težke noge. 
Vseeno sem dala od sebe 
maksimum in sem zado-
voljna z zmago in doseže-

nim časom. Bilo je nekaj 
sopare, a se je dalo zdržati. 
Proga mi je všeč, saj je zelo 
razgibana. Imela sem svoj 
tempo in sem se skušala na 
celotni progi držati tempa 
enega od tekačev. Konku-
rence v ženski kategoriji ni-
sem poznala. S konkurenco 
se nikoli ne obremenjujem. 
Važno mi je, da pokažem 
tisto, kar sem sposobna. 
Tekma mi je bila dober tre-
ning. Letos me čaka še ne-
kaj trailov in tekma na 10 
kilometrov na Ljubljan-
skem maratonu,« je po tek-
mi povedala zmagovalka.

Matjaž Klemenc

Absolutna zmagovalca Maruša Cijan Brkič in Primož Piškur / Foto: Matjaž Klemenc

Rekordna udeležba tako med mladimi tekači kot na glavni tekmi na osem kilometrov, dobra 
organizacija in dobri pogoji za tek. To so glavne značilnosti 34. Mošenjskega teka.

V Mošnjah letos  
rekordna udeležba

renault.si

RENAULT CAPTUR 

 *V obdobju 2 let od nakupa vozila velja tovarniška garancija. Po preteku tovarniške garancije sledi 3 leta podaljšanega jamstva Renault oz. 100.000 km, kar koli se zgodi prej, ter nato dodatna 3 leta 
podaljšanega jamstva Real Garant oziroma 150.000 km, kar koli se zgodi prej. Kupec prejme dodatna 3 leta podaljšanega jamstva Real Garant samo  ob nakupu vozila z Renault Financial Services. 
**Navedena začetna cena je priporočena maloprodajna cena (MPC) in je neobvezujoča ter že vključuje 22-odstotni DDV in DMV. Cena velja za model Renault Captur evolution TCe 90 in že vsebuje popust 
v višini 1.200 €. Velja ob nakupu vozila preko Renault Financial Services. Poraba pri mešanem ciklu: 4,7–6,4 l/100 km. Emisije CO2: 106–143 g/km. Emisijska stopnja: EURO6DFULL. Emisija NOx: 0,0061–
0,0467 g/km. Vrednosti meritev porabe in emisij ustrezajo standardu meritev WLTP. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal 
zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter 
dušikovih oksidov. Pridržujemo si pravico do napak. Več informacij o ponudbi, nakupu in pogojih nakupa je na voljo na renault.si. Slika je simbolična. GA Adriatic d. o. o., Dunajska 22, 1000 Ljubljana. 

Renault priporoča

8 let jamstva*
že za 19.190 €**

Avtohiša in njeno uradno ime
naslov trgovca

Lesce, Hraška cesta 25, tel.: 04 53 53 450 
Jesenice, Finžgarjeva 2, tel.: 04 58 33 330
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»Težka tekma. Zadnje tri kilometre sem kar 
trpel, a sem si prej nabral lepo prednost. 
Temperature so bile za tek odlične. Proga mi 
ustreza, saj veliko treniram kratke vzpone. Tekel 
sem svoj tempo. Na prvem klancu sem svoj 
tempo ohranil in si nabral prednost. Nisem se 
oziral nazaj, zato je bilo kar nekaj nervoze, a me 
je adrenalin gnal naprej. Zmage sem vesel, saj 
je bila konkurenca zelo močna,«
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Pod novim vodstvom Marje-
te Vizovišek je Društvo upo-
kojencev Lesce letos prvič 
organiziralo Medgeneracij-
sko srečanje za krajane kra-
jevne skupnosti Lesce. Pote-
kalo je v četrtek, 15. junija, 

od 16. do 19. ure v kampu 
Šobec.
Turistično društvo Lesce je z 
razumevanjem za tovrstni 
dogodek prijazno pristopilo 
na pomoč in odstopilo pros-
tor, tako da so lahko otroci 
uporabljali igrala in da so se 
s starejšimi udeležili tekmo-

vanja v mini golfu. V kultur-
nem programu je najprej 
navdušila folklorna skupina 
iz Vrtca Lesce, ki je zaplesa-
la in zapela nekaj plesov in 
skoraj pozabljenih iger. V 
drugem delu pa je zaplesala 
folklorna skupina KPD 
Lesce, ki je kljub kratkotraj-

ni plohi nastop izpeljala z 
dobro voljo ter vriskanjem. 
Svoje izdelke so na ogled 
postavile tudi članice sekcije 
za ročna dela.
Namen medgeneracijskega 
srečanja je druženje vseh ge-
neracij v kraju, predvsem pa 
popestritev vsakdanjika upo-
kojencev. Za kvaliteto življe-
nja upokojencev je je po-
membno, da človek ostane 
aktiven v družbi. Eden od de-
javnikov za kakovostno sta-
rost je medgeneracijsko soži-
tje, katerega osnova so prav 
medčloveški odnosi. Prene-
kateri udeleženec srečanja je 
izrazil zadovoljstvo nad pri-
jetnim popoldnevom, glasbo, 
zabavnim programom in 
srečanjem ter klepetom z 
znanci in prijatelji.
Dodatno pomoč pri izvedbi 
dogodka so poleg Turistič-
nega društva Lesce prispeva-
la še nekatera okoliška pod-
jetja in obrtniki ter Vid 
Grašič, ki je poskrbel za vo-
denje programa. Vsem se 
društvo upokojencev lepo 
zahvaljuje.

Ivanka Korošec

Nastop folklorne skupine iz Vrtca Lesce / Foto: Ivanka Korošec

Čestitke ob izvolitvi. Od leta 
1976, ko je bilo društvo us-
tanovljeno, ste za šestimi 
predsedniki zdaj prva pred-
sednica v zgodovini društva. 
Kaj vam pomeni ta funkci-
ja?
Čeprav sem v delo upravne-
ga odbora društva vpeta že 
od leta 2016, je funkcija 
predsednice povsem nekaj 
drugega. Sedaj bo treba za-
črtati cilje, postaviti pro-
gram, v katerega bomo vsi v 
upravnem odboru in njego-
vih komisijah verjeli – in 
zato z veseljem in složno de-
lali. Funkcija pa pomeni 
tudi odgovornost, da upravi-
čim zaupanje, ki so mi ga iz-
kazali člani s potrditvijo 
imenovanja. Pomeni mi 
tudi velik izziv, da v društvu 
kaj spremenimo na bolje.

Katera je prva stvar, ki ste jo 
oz. jo boste naredili v dru-
štvu?
Prva stvar, ki se mi zdi po-
membna in jo bom skušala 
uresničiti, je, da v različnih 
programih povežemo staro 
in mlado (dedke in babice, 
vnuke in vnukinje) in upam, 
da nam bodo pri tem prisko-
čili na pomoč tudi mlajši 
upokojenci, pa tudi starši ot-
rok. Tu bo pomembna pod-
pora krajevnih društev in 

klubov. Druga, tudi po-
membna stvar pa je, da s 
programom Starejši za sta-
rejše starostnikom polepša-
mo turobne dni oz. pomaga-
mo v okviru naših 
pristojnosti. To nam nekako 
že uspeva v sodelovanju z 
Rdečim križem Lesce.

Kakšne funkcije ste v dru-
štvu opravljali do sedaj?
S prihodom v upravni odbor 
DU Lesce sem od leta 2016 
vodila komisijo za izlete. 
Zelo težko je bilo obuti 

»škornje«, ki jih je tako us-
pešno in dolga leta nosil 
Tone Pfajfar. Spremenila se 
je struktura članstva, postali 
smo starejši, mlajši upoko-
jenci pa raje »vandrajo« 
sami. Ponudba potovanj je 
postala bogata in ugodna za-
radi velike konkurence med 
številnimi potovalnimi agen-
cijami in seveda obilo izletov 
je, ki jih v kraju organizirajo 
druga društva, ki so znala 
bolj povezati svoje članstvo. 
Prvi dve leti je še šlo, potem 
pa smo se morali povezati z 

DU Radovljica, da smo sku-
paj lahko potovali. Ker je 
tudi covid-19 opravil svoje in 
ker so nekateri menili, da 
povezovanje z DU Radovlji-
ca ni dobro, sem leta 2020 
vodenje komisije prepustila 
drugim. Leta 2017 sem spre-
jela delo tajnice, ker po od-
hodu Zlate Horvat nikakor 
ni bilo moč pridobiti nove. 
To delo sem opravljala do 
začetka tega leta. Zaradi bo-
lezni Lenčke Kralj bi pro-
gram Starejši za starejše lah-
ko zamrl in zdelo se mi je 
neodgovorno, da opustimo 
delo s starejšimi, zato sem 
leta 2020 prevzela tudi to 
funkcijo.

Kakšna je vaša ekipa oz. kdo 
sestavlja vaše najožje sode-
lavce v društvu?
Trenutno so v upravni od-
bor, komisije in sekcije ter v 
program Starejši za starejše 
vključeni čudoviti ljudje. 
Mislim, da smo zelo poveza-
ni in imamo voljo in moč, da 
dosedanji praksi nekaj doda-
mo, spremenimo in da naj-
demo ljudi, ki bodo verjeli v 
nas in naše ideje, pa seveda 
prinesli tudi nove, sveže. 
Moja najožja sodelavka, pro-
motor in gonilna sila na 
vseh področjih dela društva 
je Vladka Čufar. Vesela sem, 
da sta kot novinki zavzeto 
poprijeli za delo Jožica Ster-

le kot tajnica, koordinatorka 
programa SzS in športa ter 
Ana Kolman, ki jo kot pred-
sednico komisije za kulturo 
in izobraževanje čaka težka 
in obsežna naloga. Še dve 
novinki v upravnem odboru 
sta, Milena Šušteršič, nova 
predsednica komisije za 
šport, in Marija Kirin kot ve-
zni člen z našim pevskim 
zborom, ki v tem letu pra-
znuje 30-letnico delovanja. 
Nikakor seveda ne gre brez 
podpredsednika in nosilca 
komisije za izlete Branka 
Ruparja ter informatika Ža-
reta Lozarja in Metke Glo-
bočnik kot blagajničarke. 
Kot gospodar društva in te-
sen sodelavec pa ima nepo-
grešljivo vlogo tudi Franci 
Čufar.

Kateri so glavne težave oz. 
pomanjkljivosti društva?
Trenutno sta največji težavi 
upad članstva in skromnost 
sredstev, s katerimi razpo-
lagamo. Kljub donatorstvu 
Turističnega društva Lesce 
sredstev, ki nam jih iz čla-
narine nakažeta ZDUS in 
ZDUR, ter pomoči Krajev-
ne skupnosti Lesce je to 
premalo, da bi naredili kaj 
več. Žal tudi naše prošnje 
podjetjem v kraju za podpo-
ro ostajajo večinoma brez 
odziva. Veseli nas, da se ne-
kaj samostojnih podjetni-

kov odzove z različnimi pri-
spevki.
Da bi obe težavi rešili, mora-
mo najti poti, ki nam bodo 
omogočile povečati število 
članov in pridobitev zaupa-
nja, da bodo naše prošnje za 
podporo uslišane. Naše ak-
tivnosti smo opisali v letaku, 
ki smo ga razdelili med čla-
ne in objavili na naši spletni 
strani www.du-lesce.si.

Kaj vas v življenju še zanima 
in na katerih drugih področ-
jih ste še aktivni?
Starost prinese določene 
omejitve. Športi, s katerimi 
sem se ukvarjala, so pretek-
lost. Tako ostajajo sprehodi, 
delo na vrtu in okoli hiše. 
Aktivno sodelujem pri Hor-
tikulturno-turističnem dru-
štvu Lesce. Z upokojenci ho-
dim na izlete, v opero in na 
koncerte. Premalokrat naj-
dem čas za klepet s prijatelji-
cami in za to, da preberem 
kakšno dobro knjigo. Vklju-
čujem se tudi v ponudbo 
Ljudske univerze Radovljica, 
a moje življenje se trenutno 
vrti okoli društva.
Hčerki sta odrasli, vsaka s 
svojo družino in obveznostmi 
do službe in družine. Vnuki 
so vpeti v svoje vsakodnevne 
obveznosti. Vsakokrat se ve-
selim praznovanja rojstnih 
dni, saj takrat najdemo malo 
več časa drug za drugega.

Ivanka Korošec

Društvo upokojencev Lesce je spomladi na rednem letnem občnem zboru med drugim izvolilo novo predsednico. Vodenje društva je prevzela  
Marjeta Vizovišek.

Nova predsednica leških upokojencev

Društvo upokojencev Lesce, ki je sredi meseca pripravilo medgeneracijsko srečanje na Šobcu, si želi, 
da bi postalo to srečanje tradicionalno in bi se z leti število udeležencev še povečalo.

Srečanje na Šobcu

Marjeta Vizovišek, nova predsednica Društva upokojencev 
Lesce

Folklorna skupina KPD Lesce / Foto: Ivanka Korošec

Na ogled so bili tudi izdelki sekcije za ročna dela.  
/ Foto: Ivanka Korošec
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V začetku junija je OŠ Sta-
neta Žagarja Lipnica ob za-
ključku letošnjega branja za 
Finžgarjevo bralno značko 
obiskala mladinska pisatelji-
ca, scenaristka in nekdanja 
učiteljica Majda Koren, tudi 
prejemnica večernice in 
Levstikove nagrade za deli 
Eva in kozel ter za Mici iz 2. 
a.
Z mladimi bralci se je sku-
paj srečala kar trikrat – v Li-
pnici in na Podružnični šoli 
Ovsiše. »Učencem, ki so op-
ravili bralno značko, je 
odstrla ozadje nastanka svo-
jih del, sodelovanje z ilustra-
torji, podatke o prevodih in 
raznovrstnih nenavadnih 
prigodah in anekdotah, ki so 
spremljale nastanek posa-
meznih knjig,« je pojasnil 
učitelj Uroš Švab.
»Izvedeli smo tudi, kako 
knjige pisatelja lahko pone-
sejo po svetu, da jih predsta-
vi na tujih knjižnih sejmih 

in drugih srečanjih z neslo-
venskimi bralci. Učencem je 
predstavila svoje trenutno 
najbolj brano delo – strip o 
Kapu in Bundu, dveh raz-
bojniških pujsih, ki obožuje-
ta krofe in 'štrudelj'.«
Knjige po naročilu ali »ne-
naročene« pa zahtevajo od 
pisatelja veliko raziskovanja, 
poslušanja drugih, zapisova-
nja, črtanja in dopisovanja, 
da pridobijo svojo »težo«, je 

učencem še povedala pisate-
ljica in pojasnila, da so po-
gosto rezultat večletnih ob-
jav v nadaljevanjih – tako kot 
je njena Mala pošast Mici 
dobila knjigo iz zgodbic, ki 
so najprej izhajale v Ciciba-
nu.
Pisateljica je učence tudi 
opozorila, da nas internet in 
mobilni telefon lahko tako 
posrkata vase, da nam 
zmanjka časa za branje in 

pisanje, kar pa je škodljivo 
za miselni razvoj tako mla-
dostnikov kot tudi odraslih.
»Srečanje s pisateljem v živo 
je vedno poseben dogodek, 
saj učenci iz prve roke izve-
do, kar jih zanima. Pisatelji-
ci se zahvaljujemo za hu-
morno predstavitev in 
raznovrstne informacije, ki 
so nam popestrile deževni 
ponedeljek,« so kratko poro-
čilo o obisku zaključili na li-
pniški osnovni šoli.

Marjana Ahačič

»V Linhartovi dvorani je bil 
ob zaključku bralne akcije 
Ta veseli knjižni svet prav 
poseben večer, v goste smo 
povabili izjemno umetnico, 
pevko Vito Mavrič, ki se je s 
svojim glasom in odrsko 
prezenco dotaknila čustev 
slehernega poslušalca,« je 
povedala knjižničarka Bar-
bara Klinar.
Glasbeni večer je tako skle-
nil že 13. zaporedno bralno 
akcijo, s katero so knjižni-
čarke in knjižničarji Knjižni-
ce Antona Tomaža Linharta 
v vseh svojih enotah odrasle 
vabili k sodelovanju. Letos je 
kar 131 bralk in bralcev preb-
ralo vsaj sedem predlaganih 

del. Skupaj so prebrali 1277 
del. Najbolj prizadevna bral-
ka je v sedmih mesecih 
prebrala 57 knjig, so še pove-
dali knjižničarji.
»Od oktobra do aprila so s 
pripravljenimi knjigami va-
bili na slikarsko obarvani po-
tep po Parizu, mestu kultu-
re, ljubezni in veselja do 
življenja. Med prvimi petimi 
najbolj branimi deli so tri iz-
jemne upodobitve življenj 
umetnikov in njihovih muz 
oziroma njihovih slikarskih 
dosežkov: Dekle, ki si ga za-
pustil (J. Moyes), Frida Ka-

hlo in barve življenja (C. 
Bernard) in Dekle z biser-
nim uhanom (T. Chevalier), 
dva naslova pa svoj dogajalni 
prostor najdeta v Parizu in 
okolici: Léon in Luise (A. Ca-
pus) in Izgubljene Parižan-
ke (P. Jenoff),« je pojasnila.
Najbolje ocenjena romana sta 
bila mladinska: Dragi Vin-
cent (M. Hager) in No in jaz 
(D. de Vigan). V obeh sta 
bralce pretresli zgodbi dveh 
mladih deklet, ki kljub sla-
bim življenjskim pogojem iš-
četa moč za preživetje, prva s 
pomočjo umetniškega ustvar-
janja, druga s prijateljstvom.
»Tokrat smo več prostora 
namenili tudi likovnim mo-
nografijam in priročnikom 
ter tako poskrbeli tudi za iz-

obraževalno, ne le razvedril-
no branje. K sodelovanju 
smo povabili tudi udeležen-
ce treh bralnih klubov, dveh 
radovljiških in enega kro-
parskega, kjer je na rednih 
mesečnih srečanjih 34 bralk 
in bralcev skupaj pregledalo 
več kot 20 različnih naslo-
vov,« je še povedala.
Prijeten večer smo zaključili 
s prevzemom nagrad in pri-
znanj ter povabilom k sode-
lovanju oktobra, ko bodo 
knjižničarji za bralce pripra-
vili nov seznam z zanimivi-
mi naslovi.

Marjana Ahačič

Tudi letošnji avgust v mestu 
bo v znamenju Festivala Ra-
dovljica, ki bo s tokratno iz-
vedbo zakorakal v svoje peto 
desetletje. »Festival je od 
prvih začetkov, ko so kon-
certni večeri – včasih pred 
zgolj desetimi poslušalci – 
potekali še v spodnji avli Ra-
dovljiške graščine, v štirih 
desetletjih dosegel široko 
prepoznavnost tako pri ob-
činstvu kot strokovni javno-
sti. To so prepoznali tudi na 
ministrstvu za kulturo, kjer 
so kvaliteto festivala že na 
lanskem razpisu potrdili z 
vsemi možnimi točkami, 
kar nam je omogočilo sofi-
nanciranje za štiriletno ob-
dobje. Vsa ta leta smo v na-
šem Društvu ljubiteljev stare 
glasbe vztrajali in verjeli v 
naš festival,« je povedala 
predsednica društva Marija 
Kolar, dolga leta srce in duša 
festivala. »Vesela sem, da 
imajo posluh za festival tudi 
na občini, naklonjeni so 
nam v domači glasbeni šoli, 
kjer nam pomagajo s prosto-
ri in tudi dodatno opremo za 
glasbenike.«
Za razliko od nekaterih po-
dobnih festivalov po Evropi je 
radovljiški potekal tudi v času 
epidemije, kar znajo ceniti 
eminentni glasbeni gostje, ki 
prihajajo v Radovljico. Deset 
koncertnih večerov je že dol-
goletna programska stalnica.

Tudi letos bogat program
Letos se bo tako med 5. in 
22. avgustom na Festivalu 

Radovljica zvrstilo deset 
koncertnih sporedov z re-
pertoarjem od 12. do pozne-
ga 19. stoletja. Na njih bo 
nastopilo 43 umetnikov iz 
14 držav. Osem koncertov 
bo v Baročni dvorani Rado-
vljiške graščine, po eden pa 
v cerkvi sv. Petra v Radovlji-
ci in v cerkvi Marijinega oz-
nanjenja v Velesovem. Na 
vse koncerte vozi brezplačni 
avtobus iz Ljubljane in Kra-
nja.
Tudi letos bo nastopilo ne-
kaj svetovno znanih glasbe-
nikov na področju stare 
glasbe. »Tu so violinist Eri-
ch Höbarth, violončelist 
Enrico Bronzi, gambist Vi-
ttorio Ghielmi in kontrate-

norist Alex Potter. Štirje 
sporedi so nastali posebej 
za festival. Med njimi izsto-
pa izvedba oratorija Judita 
Alessandra Scarlattija s pe-
timi svetovno znanimi soli-
sti in 14-članskim Festi-
v a l s k i m  b a r o č n i m 
orkestrom, ki ga pretežno 
sestavljajo slovenski glasbe-
niki na zgodovinskih glasbi-
lih,« je med drugim pouda-
ril umetniški vodja Domen 
Marinčič, ki programske 
niti Festivala Radovljica us-
pešno spleta že 17. leto.
Tudi letos bo potekal mojstr-
ski tečaj kljunaste flavte, ki 
ga v okviru festivala že sed-
mo leto vodi ta čas nedvom-
no vodilna slovenska glasbe-

nica na tem inštrumentu, 
domačinka Mateja Bajt. 
Njen nastop bo zaznamoval 
tudi tretji koncertni večer, 
ko bosta s čembalistom Jo-
hannesom Mario Bogner-
jem pod naslovom Kraljevi 
koncerti izvajala komorne 
koncerte Françoisa Couperi-
na, ki so jih igrali na dvoru v 
času Ludvika XIV.
Vstopnice po lanskih cenah 
s popusti za študente, upo-
kojence in večje skupine ter 
abonmaje so že naprodaj na 
Eventimu ter seveda v TIC 
Radovljica in v Društvu lju-
biteljev stare glasbe. Obšir-
nejši program je na voljo na 
spletni strani Festivala Ra-
dovljica.

Igor Kavčič

Glasbeni večer je sklenil že trinajsto zaporedno 
bralno akcijo Ta veseli knjižni svet, s katero so 
knjižničarke in knjižničarji Knjižnice Antona 
Tomaža Linharta Radovljica v vseh svojih enotah 
odrasle vabili k sodelovanju.

Za bralce je pela 
Vita Mavrič

Nepogrešljivi v ekipi organizatorjev festivala: (z leve) Avgust Mencinger, Niko Houška, 
Marija Kolar, Domen Marinčič in Jaro Ješe / Foto: Igor Kavčič

Pisateljica med mladimi bralci

Festival Radovljica bo v svoji 41. izvedbi na desetih koncertnih večerih med 5. in 22. avgustom gostil 
43 umetnikov iz 14 držav. Predstavljali bodo glasbo od 12. do poznega 19. stoletja.

Večeri stare glasbe

Najbolje ocenjena romana sta bila mladinska: 
Dragi Vincent (M. Hager) in No in jaz (D. de 
Vigan). V obeh sta bralce pretresli zgodbi dveh 
mladih deklet, ki kljub slabim življenjskim 
pogojem iščeta moč za preživetje, prva s 
pomočjo umetniškega ustvarjanja, druga s 
prijateljstvom.

Za mlade Knjižnica A. T. 
Linharta vsako leto pripravi 
bralno akcijo Knjižnica, ve-
solje zakladov. Bralce pova-
bijo, da si izposodijo knjigo 
po lastnem izboru in za vsa-
ko izposojo v posebno zlo-
ženko dobijo štampiljko. Ko 
jih zberejo sedem, prejmejo 
sladko nagrado, spomladi pa 
knjižničarji vse otroke, ki so 
oddali vsaj eno izpolnjeno 
zloženko, povabijo na 
zaključno prireditev.
»Veseli nas, da smo letos 
zaključno prireditev v sode-
lovanju z Linhartovo dvora-
no pripravili kar trikrat, saj 
je v akciji sodelovalo skoraj 
700 otrok. Z najmlajšimi 
smo si ogledali risanko Po-

zabljenčki, z malo večjimi 
pa mladinski film Poletje, ko 
sem se naučila leteti,« je po-
vedala Saša Jelenc.
»Veliko zahvalo namenjamo 
tudi staršem, ki knjižnico 
prepoznavajo kot pomem-
ben dejavnik v razvoju otro-
ka, ki mu omogočajo odkri-
vati svet skozi knjigo, film in 
glasbo. Koliko knjig je bilo 
izposojenih in koliko čudo-
vitih zgodb prebranih, je ne-
mogoče izraziti s številkami, 
vemo pa, da je bilo zakladov, 
ki so jih otroci pridobili sko-
zi branje knjig, ogromno.«
Knjižničarji mlade vabijo k 
branju tudi poleti, ko izvaja-
jo projekta Poletavci in Naj-
Poletavci. Akcija Knjižnica, 
vesolje zakladov pa bo spet 
zaživela septembra.

Knjižnica, vesolje zakladov
Marjana Ahačič

Priljubljena pisateljica Majda Koren med mladimi bralci na 
OŠ Staneta Žagarja Lipnica / Foto: arhiv OŠ Staneta Žagarja Lipnica

Pisateljica je učence 
tudi opozorila, da nas 
internet in mobilni 
telefon lahko tako 
posrkata vase, da nam 
zmanjka časa za 
branje in pisanje, kar 
pa je škodljivo za 
miselni razvoj tako 
mladostnikov kot tudi 
odraslih.
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Najhitrejša sta bila prvič Av-
strijec Martin Höck pri moš-
kih in petič Gorenjka Laura 
Šimenc pri ženskah, ki je s 
časom 44 minut in 55 se-
kund postavila tudi nov 
ženski rekord. Martin Höck 
se ni približal rekordu Luka 
Kovačiča (39 minut in 39 se-
kund), ki ga letos zaradi tek-
me v gorskem teku v tujini 
ni bilo na startu. Za vzpon je 
potreboval 44 minut in 20 
sekund.

Na izposojenem »poniju«
Matija Potočnik, 22-letni 
študent fakultete za šport iz 
Vrbenj, je bil med skoraj ti-
soč petsto kolesarji 22. Na 
tekmo se je odpravil na se-
strino pobudo, za prijavo pa 
se sprva ni odločil, ker se 
mu je zdelo, da si zaradi ob-
veznosti na fakulteti udelež-
be ne more privoščiti, je po-
vedal.
»Pa tudi 'ponija' nisem 
imel, torej edine stvari, ki jo 
nujno potrebuješ, da se do-
godka sploh lahko udeležiš. 
Glavni razlog, da sem si pre-
mislil, pa je bila na koncu 
prijateljeva ponudba, da mi 

posodi kolo in se dogodka 
udeleživa skupaj.«

Prvič s kolesom na Vršič
Za dirko ni posebej treniral. 
»Vse svoje upe sem polagal 
v svojo splošno kondicijsko 

pripravljenost. Sem se pa 
nekaj dni ukvarjal s prilaga-
janjem kolesa. Ko sem prvič 
sedel nanj, sem se namreč 
ob vsakem obratu pedal za-
radi svojih dolgih nog s kole-
nom zaletel v balanco. Kar 

nekaj časa sem porabil za is-
kanje najbolj optimalnega 
položaja balance in sedeža, 
da sem bil pri kolesarjenju 
kar najmanj oviran.«
Tudi s traso si ni bil »na ti.« 
»Nikoli prej nisem bil s kole-
som na Vršiču, prvič sem 
traso prekolesaril na dan 
tekmovanja. Tudi kolesarim 
zelo malo. Nekajkrat na leto 
grem z gorskim kolesom na 
Dobrčo, do Poljške planine 
ali kaj podobnega. Najbolj 
resno in največ sem se v živ-
ljenju zagotovo ukvarjal z 
nogometom, sicer pa sem, 
kar se tiče športa, že ves čas 
zelo vsestranski. Pogosto 
igram košarko in odbojko, 
poleti grem rad na tenis, po-
zimi pa predvsem veliko tur-
no smučam.«

Kako težko bo v resnici ...
Pred tekmo ga je najbolj 
skrbelo to, da si, kot pravi, 
niti približno ni znal pres-
tavljati, kako težko bo v res-
nici. »Vsi so mi govorili, da 
je s 'ponijem' res naporno in 
naj ne ne začnem prehitro, 
da ne bi prehitro omagal. 
Ker prej nikoli nisem gonil 
na Vršič, niti nisem imel 
predstave, kje me čaka naj-
težji del vzpona in koliko 

točno imam še do vrha …«
A to ga ni odvrnilo od resnih 
pričakovanj glede dosežkov 
na priljubljeni retro športni 
pustolovščini, ki so jo letos v 
Kranjski Gori pripravili že 
devetič zapored. »Doma 
sem malo pogledal rezultate 
prejšnjih izvedb tega tekmo-
vanja in rezultate znancev, 
za katere sem vedel, da so se 
dogodka že udeležili. Na ta 
način sem si potem zastavil 
cilj, kako hiter želim biti. 
Doma sem nekako napove-
dal čas pod 55 minut in uvr-
stitev med 30 najboljših. Cilj 
je bil z 22. mestom in časom 
53:30 izpolnjen.«

Na koncu le ravna cesta, 
ki se vzpenja
Kot še pove, je bil zanj najtež-
ji zadnji del vzpona, ko je bil 
že pri koncu z močmi. »Cesta 
je v zadnjem delu kar precej 
strma, poleg tega pa povsem 
v zadnjem delu ni več serpen-
tin in medtem ko pritiskaš na 
pedala, gledaš le ravno cesto, 
ki se vztrajno vzpenja. Sam 
sem zaradi tega imel občutek, 
kot da tistega dela celo več-
nost ni bilo konec.«
Najbolj všeč pa mu je bilo 
splošno vzdušje na dogod-
ku. »Res veliko ljudi, vsi 

brez izjeme oblečeni v retro 
oblačila in vsi dobre volje. 
Sploh pa sem bil navdušen 
nad ljudmi, ki so za vse nas 
navijali ob progi. Nisem si 
mislil, da ti spodbuda ljudi 
ob progi lahko da tak zagon. 
Proti koncu vzpona sem ob 

kolesarjenju mimo vsake 
skupine navijačev vedno kar 
pozabil, da me pečejo noge 
in da komaj še vrtim pedala, 
začel sem goniti, kot da sem 
ravno začel.«
Pravi, da se bo, če se bo le 
dalo, dogodka Red Bull Goni 
Pony udeležil vsako leto. Z 
nekaj dodatnega treninga in 
pridobljenimi izkušnjami 
zagotovo lahko pričakuje, da 
še precej uspešneje kot tok-
rat.

Marjana Ahačič,  
Maja Bertoncelj

Matija Potočnik zadovoljen na cilju /Foto: Osebni Arhiv

Armenka Tatevik Ha-
rutyunyan je v začetku juni-
ja v Čebelarskem izobraže-
valnem centru v Lescah 
izpopolnjevala svoje znanje 
čebelarstva. Navdušena je 
nad Slovenijo, njeno tradici-
jo čebelarstva, izjemnim 
znanjem na tem področju in 
predvsem ljudmi, ki so jo 
zelo toplo sprejeli.
»Po dveh tednih tukaj se po-
čutim kot doma. Morda 
zato, ker sta si Slovenija in 
Armenija v mnogočem po-
dobni. Obe sta manjši državi 
– v Armeniji nas je samo dva 
milijona in pol ... je pa res, 
da več kot osem milijonov 
Armencev živi v diaspori po 
vsem svetu. Celo narava je v 
delu, kjer živim, podobna tej 
tukaj. Imamo gozdove in 
gore, tako kot vi. Je pa res, 
da se Erevan, glavno mesto 
Armenije, po zelenju ne 

more primerjati z Ljubljano, 
ki me je popolnoma navdu-
šila!« je tik pred koncem 
14-dnevnega obiska v Slove-
niji strnila izkušnje.

Čebelarstvo kot posel
S čebelarstvom se, pravi, Ar-
menci že dolgo ukvarjajo, 
čeprav nimajo tako bogate 
tradicije, kot jo imamo v Slo-
veniji. V zadnjem obdobju 
so nad čebelarjenjem zelo 
navdušeni tudi mladi.
Za prihod k nam pa se je od-
ločila, ker bi svojo že zdaj s 
čebelarjenjem povezano tu-
ristično ponudbo rada do-
polnila tudi z apiterapijo. 
»To, kako pridobivati med in 
ga tudi prodati, z možem že 
veva. Doma imava sedemde-
set čebeljih družin. Mož zna 
dobro skrbeti za čebele, jaz 
pa sem močnejša v poslov-
nem delu in komunikaciji. 
Zelo rada se tudi učim, zato 
sem se vključila v projekt 

Inovativen turizem za Ar-
menijo, ki ga podpirata 
Evropska unija in ena od 
nemških nevladnih organi-
zacij. Tako smo postavili po-
sebne hiške, v katerih so pa-
nji, kjer ljudje lahko spijo, 
počivajo in se ukvarjajo s če-
belarjenjem, če želijo. Kot 
veste, je Armenija izjemno 
kulturno bogata dežela, jaz 
pa svojim gostom želim po-
nuditi še več, predvsem iz-
kušnjo, povezano z naravo.«

Vztrajala, da gre
Ko je ugotovila, da želi v po-
nudbo vključiti še apiterapi-
jo, je iskala možnosti, kje se 
lahko o tem kaj nauči. »Ne-
verjetno, ampak kadarkoli 
sem v brskalnik odtipkala be-
sedi čebela in apiterapija, se 
mi je na ekranu izpisala be-
seda Slovenija, o kateri sicer 
nisem vedela prav ničesar!«
A je brskala dalje ter našla 
Čebelarski center v Lescah 

in Ljudsko univerzo v Rado-
vljici, v okviru katere center 
deluje. Pot v Slovenijo ni 
bila lahka, je povedala; Ar-
menci zaradi politično za-
pletenih razmer svojim dr-
žavljanom neradi odobrijo 
vizume za odhod iz države. 
A kot pravi, je po naravi zelo 
odločna. »Veste, sem pripa-
dnica generacije iz devetde-
setih, iz obdobja, ko smo se 
osamosvajali od Sovjetske 
zveze. Ni nam bilo lahko in 
najbrž smo zato vsi bolj 
vzdržljivi. Jekleni ljudje 
smo, potrebujemo le pogum 
in motivacijo.«
Ob tem so jo na LUR vklju-
čili še v program Erasmus, 
zaradi česar je bil prihod v 
Slovenijo tudi finančno 
manj zahteven.
Ker je želela spoznati nove 
pristope pri čebelarjenju, je 
v prvem delu enomesečne 
izmenjave spoznala delova-
nje centra, omogočili pa so ji 

tudi ogled okoliških ponu-
dnikov apiturizma in apite-
rapije.

Lahko bi se bolje poznali
S pridobljenim znanjem je 
izjemno zadovoljna, pravi, pa 
tudi z izkušnjami, ki so na-
stale ob druženju z domači-
ni. »Če prideš samo kot tu-
rist, tega pač ne doživiš. Vidiš 
znamenitosti, pomembne 
stavbe, naravo ... Jaz pa sem 
se imela možnost srečevati 
tudi z res zelo zelo gostoljub-
nimi ljudmi. Žal mi je, da se 
med seboj tako slabo pozna-
mo. Ko povem, od kod sem, 
torej iz Armenije, je najbolj 
pogost odziv: 'Aha, iz Romu-
nije ...'« razloži z nasmehom 
in doda, da je potovanje med 

državama kljub temu dokaj 
enostavno: iz glavnega mesta 
Erevan so redni leti v nam 
bližnje Benetke.
A tudi to se bo spremenilo, 
je prepričana. Slovenci bodo 
spoznali Armenijo, ona pa 
bo o svoji izkušnji pripove-
dovala doma. Tudi o tem, 
kako je šla vsak dan iz Lesc, 
kjer je prebivala, peš na sla-
doled v staro mestno jedro 
Radovljice in pri tem 
neznansko uživala. »Seveda 
se veselim odhoda domov, 
kjer me čaka moja družina: 
otroka, mož, mama in 
sestre. Ampak prav tako se 
veselim tudi, da že sep-
tembra spet pridem nazaj v 
Slovenijo, na drugi del izme-
njave.«

Marjana Ahačič

Tatevik Harutyunyan, mlada čebelarka iz Armenije, je v Čebelarskem izobraževalnem centru v Lescah 
izpopolnjevala svoje znanje čebelarstva. Navdušena je nad Slovenijo, njeno tradicijo čebelarstva, 
izjemnim znanjem na tem področju in predvsem ljudmi, ki so jo zelo toplo sprejeli.

Po novo znanje o čebelah  
je prišla v Slovenijo

Skoraj 1500 udeležencev so letos zabeležil na startu dirke Red Bull Goni Pony, vzpona z legendarnimi kolesi znamke Pony na Vršič. Dobrih 13 kilometrov 
proge, 801 višinski meter in 24 zloglasnih serpentin do vrha prelaza je z izposojenim 20-palčnim kolesom brez prestav premagal tudi Matija Potočnik iz 
Vrbenj. Tekmo je zaključil kot dvaindvajseti.

S »ponijem«  prigonil na Vršič

»Proti koncu vzpona 
sem ob kolesarjenju 
mimo vsake skupine 
navijačev vedno kar 
pozabil, da me pečejo 
noge in da komaj še 
vrtim pedala, začel 
sem goniti, kot da sem 
ravno začel.«

Tatevik Harutyunyan pred čebelnjakom pri Čebelarskem 
centru v Lescah
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Otroštvo je preživel v Črno-
mlju, z mamo, po rodu Če-
hinjo, in njeno sestro. Nje-
gove tri sestre so, ko se je 
rodil, že študirale na učitelji-
šču. Oče mu je umrl, ko je 
bil star komaj leto dni.
Na otroštvo v vili, ki jo je v 
Beli krajini zgradil oče in ka-
mor so se vselili po njegovi 
smrti leta 1934, ima lepe 
spomine.

Kljub vojni lepo otroštvo 
v Črnomlju
V spominih na življenje v 
Črnomlju, ki jih je po njego-
vem nareku zapisal vnuk, 
med drugim opisuje obdob-
je italijanske okupacije, ko 
so del njihove hiše zasedli 
vojaki, pa tudi čas, ko je po 
kapitulaciji leta 1943 zavla-
dala partizanska oblast. 
»Sredi okupirane Evrope je 
živela živahna svobodna de-
želica z bogatim kulturnim 
utripom. V naši hiši so sta-
novali kulturniki, med njimi 
pisatelj Tone Seliškar, pe-
snik Matej Bor, slikar Dore 
Klemenčič - Maj, filozof Jo-
sip Vidmar, operna pevka 
Nada Stritar in njene sestre, 
pa tudi piloti, ki so se odp-
ravljali v tujino. Za bivanje v 
lepih spalnicah s čisto pos-
teljnino in dobro hrano so 
mami izrazili globoko hvale-
žnost. Vse zahvale je zbrala 
v spominski knjigi, ki je da-
nes družinski zaklad,« opi-
suje.

»Žrtev« partizanske 
hvaležnosti
Za vaje, se spomni, so glas-
beniki uporabljali kar dru-
žinski klavir, zlasti je na 
njem komponiral znameniti 
skladatelj Marjan Kozina, ki 
je bil mami Blaženi zelo 
hvaležen za oskrbo. »Nekoč 
ji je rekel: 'Tovarišica Blaže-
na, kako naj povrnem vsaj 
malo tega, kar si storila za 
partizane?' Mati je odvrnila: 
'Saj rada pomagam, toda če 
res želiš nekaj narediti 
zame, prosim, poučuj violi-
no mojega sina.' Zaprepaš-
čen sem ugotovil, da sta 
sklenila pakt – in tako sem 
postal žrtev partizanske hva-
ležnosti,« hudomušno za-
ključi.

Prvič v Radovljici
V Radovljico je bil poslani kot 
mlad tožilec, kmalu po diplo-
mi na Ljubljanski pravni fa-
kulteti. »Imel sem veliko, veli-
ko srečo, da so me poslali 
prav sem. Še se spomnim, 
kako sem se prvič v življenju 
sem pripeljal z vlakom in 
iskal, kje je sodnija. Razgledal 
sem se okoli sebe in nisem 
mogel verjeti, da obstaja kaj 
tako lepega, kot je to mesto. 
To, da sem dobil službo v Ra-

dovljici, je bilo nekaj najlepše-
ga, kar se mi je zgodilo.«
Dali so mu sobico nad zapori, 
ki je bila v bistvu arhiv, in mu 
v kot postavili vojaško poste-
ljo. Tako je prišel – in za zme-
raj ostal v Radovljici. Kmalu 
mu je namreč z njunima 
hčerkama Mojco in Marušo – 
Manca se je rodila kasneje – 
pridružila žena Meta, ki je 
bila večino svoje pravne kari-
ere sodnica v Radovljici. Na 
Gorenjskem sta se tako usta-
lila in si ustvarila dom.

Vrhovni državni tožilec
Na tožilstvu v Radovljici je 
ostal 13 let – kot okrajni javni 
tožilec, kot se jim je reklo 
takrat. Večinoma sam, kar je 
bila dobra popotnica za nap-
rej, je prepričan zdaj. »Vse 
življenje sem bil nato pri 
delu lahko zelo samostojen.«
Leta 1973 je kariero nadaljeval 
na vrhovnem državnem tožil-
stvu, kjer je s kratko prekinit-
vijo ostal vse do leta 2003. »V 
Ljubljano smo se dolgo vozili 
z ekspres in brzimi vlaki, 
mednarodnimi, ki so se ustav-
ljali tudi tu. Istanbul Ekspres, 
Atene ... Vsakih dvajset minut 
je pripeljal kakšen, mi, doma-
čini, pa smo lahko kupovali 
vozovnice po posebni tarifi in 
bili v pol ure v Ljubljani. Si 
predstavljate?« se spominja 
tistih časov.

Župan Občine Radovljica
V začetku osemdesetih pa je 
za krajše obdobje vendarle 
zapustil tožilske vode in bil 
župan tedanje velike Občine 
Radovljica. Bolj po spletu 
okoliščin in ne za prav dol-
go, skromno pripomni, a 
prizna, da je tudi v tej službi 
našel izziv. »Izzive sem res 
vedno iskal. In če sem se že 
enkrat znašel na mestu žu-
pana, sem se tudi pošteno 
lotil dela. To je bilo obdobje, 
ko se je že začel podirati sta-
ri svet in je nastajal novi. 
Morda je iz tistega obdobja 
najbolj zanimivo to, kar se je 
dogajalo v odboru za naro-
dno obrambo. Veliko 
sredstev smo usmerjali v za-
loge orožja. Teritorialna 
obramba je že takrat vedela, 
kaj se pripravlja,« pojasni.
Sicer pa se je, pravnik po iz-
obrazbi in po naravi, lotil 
postavljanja strukture obči-
ne: najprej statuta občine in 
potem njegove implementa-
cije v življenje, še pove. »Iz 
sistema smo želeli iztisniti 
najboljše, omejevali smo 
vpliv partije, kjer je bilo mo-
goče, poudarjali samostoj-
nost različnih delovnih teles, 
da so lažje delovala.«

Delo, ki ga je treba 
opraviti
Kljub temu se je kmalu vrnil 
v tožilske vode, kjer je bila 
tudi njegova naloga, ko je vr-

hovno tožilstvo postalo iz-
ključno varuh zakonitosti, 
da z vidika zakonitosti 
spremljamo sodne odločbe. 
Veliko se je ukvarjal z izo-
braževanjem in skrbjo za 
strokovno izpopolnjevanje 
kadrov, sodeloval pa je tudi v 
komisiji za pogojne odpuste 
po polovici prestane kazni.
Upokojil je pri 70 letih s 44 
leti delovne dobe, brez obža-
lovanja. »Biti tožilec ni pok-
lic, v katerem bi človek uži-
val   ... S svojim pregonom 
ljudi spravljaš v obup. Am-
pak tako je sistemsko dolo-
čeno in to je delo, ki ga pač 
nekdo mora opravljati. Jaz 
sem ga več kot štiri desetle-
tja. Pri lažjih primerih sem 
skušal biti čim bolj blag, pa 
vem, da to vsem ni bilo prav. 
Kaj bom ljudi delal krimi-
nalce zaradi drobnih prilo-
žnostnih kraj ali majhnih 
prometnih nesreč, sem si 
mislil  ... Še danes sem 
prepričan, da mora biti toži-
lec tankočuten pri svojih 
presojah. Ne verjamem v 
vzgojne učinke kazni, tudi 
sodobna kriminologija govo-
ri o tem in ne nazadnje zgo-
dovina: ko so ljudem zaradi 
tatvin sekali roke, kriminala 
ni bilo nič manj. Po drugi 
strani pa s kaznimi tudi ne 
moreš spremeniti človeka. 
Pošlješ ga v zapor, kjer pride 
v visoko šolo kriminala.«

Poštenje je največja 
vrednota
Prizadeli so ga povojni pobo-
ji, za katere prej ni vedel, še 
pove. »Ogorčen sem bil nad 
množičnim pobijanjem, to 
je nedopustno dejanje. Tudi 
z vidika vojnega prava. Vsaj 
minimalni sodni ukrepi bi 
morali biti izrečeni. Videti 
tista brezna, v katera so jih 
zmetali, je bilo težko, ne le 
zame, tudi za moje kolege. 
Veliko sem delal pri spremi-

njanju odločb, po katerih so 
bili po vojni kaznovani tisti, 
ki se jim je očitalo, da so so-
delovali z okupatorjem.«
Poudari še, da je ves čas de-
lal pošteno. »Da je poštenje 
največja vrednota, so me na-
učili doma. Če ga zapraviš, 
ga nikoli ne dobiš nazaj. 
Moja mama je bila zelo od-
ločna in pogumna ženska. 
Med vojno so jo Italijani 
dvakrat zaprli za teden dni. 
Prvič, ko ni dovolila, da bi 
sestra podpisala izjavo, da so 
našo hišo izropali cigani, če 
pa smo videli, da so stvari iz 
nje nosili vojaki, in drugič, 
ko je ugotovila, da je radio, 
ki nam ga je zaplenila 
vojska, pristal v stanovanju 
neke domačinke, čemur se 
je na kvesturi odločno uprla 
z argumentom, da njenega 
radia pa italijanska vlačuga 
že ne bo poslušala.«

Lepa jesen življenja
Kljub zdaj že častitljivi sta-
rosti si še vedno redno in z 
veseljem kuha, še pove. 
»Vedno sem tudi rad delal z 
rokami, zato grem pogosto v 
de lavnico ,  k jer  ka j 
popravljam. Po upokojitvi 
sem vse do epidemije enkrat 
na teden delal v restavrator-
ski delavnici profesorja Zi-
darja v Ivančni Gorici. Re-
stavratorstva sem se naučil 
prav pri njem, na univerzi 
za tretje življenjsko obdobje. 
In strašno rad hodim na 
fitnes, že dvajset let. Da, to 
dvoje sta moji veliki ljubez-
ni,« pravi.
»Najbolj pa sem srečen, ker 
sem obkrožen s svojo druži-
no, hčerami in zeti, vnuki, 
njihovimi partnerkami, 
pravnukoma ... Vsak dan se 
družimo, pogovarjamo, si 
pomagamo. Prav to je ubla-
žilo veliko praznino, ki je 
nastala po smrti moje žene 
Mete.«

Marjana Ahačič

Boris Šetina pred stavbo radovljiškega sodišča, v kateri je 
kot mlad tožilec začel delati zdaj že daljnega leta 1960.  
/ Foto: Gorazd Kavčič

Boris Šetina, upokojeni vrhovni državni tožilec, je v Radovljico pred več kot šestdesetimi leti prišel kot 
mlad državni uslužbenec – in ostal za zmeraj. Sredi maja je v krogu svoje številne družine praznoval 
devetdeset let. Svojci so mu ob prazniku pripravili knjižico, v kateri so popisani in dokumentirani 
njegovi spomini na izjemen čas otroštva, ki ga je preživel v Črnomlju.

Srečen je v Radovljici

V Fotografskem društvu Ra-
dovljica se je v lanskem letu 
dogajalo marsikaj. Poudariti 
je treba dve stvari. Društvo 
je v letu 2022 praznovalo 75 
let delovanja. Na lanskem 
občnem zboru društva je 
prišlo do spremembe na 
predsedniškem položaju. 
Vido Markovc je zamenjal 
Tomaž Sedej.
Lani se je ob občnem zboru 
zvrstilo devet sej izvršnega 
odbora Fotografskega društva 
Radovljica in sedem debatnih 
večerov s predavanji. Ob kon-
cu leta je bilo v društvu 31 čla-
nov, kar pomeni, a število os-
taja približno enako.
Društvo je skozi vse leto prip-
ravilo razstave v galeriji Pasa-
ža in v Domu dr. Janka Bene-
dika. Skupaj z Občino 
Radovljica je v galeriji Avla 
Občine Radovljica pripravilo 
že 13. razstavo Dogodki v obči-
ni Radovljica 2021. Pripravili 
so še tradicionalno Društveno 
razstavo, Vurnikov fotografski 
natečaj 2022 in natečaj z izle-
ta v Goriška brda, ki so ga 
imeli v letu 2021. 

V letu 2022 so organizirali 
društveni izlet na Jezersko. 
Društvo je pripravilo peto 
srečanje gorenjskih foto-
grafov, kjer so hkrati 
proslavili jubilej društva. 
Tema za razstavo je bila 
Moje mesto, in sicer v črno-
beli tehniki. Najuspešnejši 
član Fotografskega društva 
Radovljica v letu 2022 je bil 
Jasim Suljanović, ki je na 
mednarodnih razstavah os-
vojil 2640 točk, sedem zla-
tih medalj, štiri srebrne 
medalje, tri bronaste meda-
lje ter 35 častnih trakov. Na-
rejen je bil tradicionalni 
Foto informator, že 35. po 
vrsti. V letu 2023 so (bodo) 
še naprej razstavljali v gale-
riji Pasaža v Radovljici, v 
Domu dr. Janka Benedika 
in v galeriji Avla Občine Ra-
dovljica.
Ostaja sodelovanje z gorenj-
skimi fotografskimi društvi. 
Še naprej se bodo trudili 
pripraviti čim več debatnih 
večerov s predavanjem. Na 
občnem zboru so govorili 
tudi o fotografskem izletu. 
Kam bodo šli, pa je za zdaj 
še neznanka.

Matjaž Klemenc

Fotografsko društvo

V razstavnem prostoru v 
prvem nadstropju Občine 
Radovljica se z likovno 
razstavo z naslovom Tistega 
lepega dne predstavlja mag. 
Anja Tolar Tomšič iz Lesc. 
Akademska slikarka, magi-
strica umetnosti, ilustrator-
ka, diplomirana filmska ani-
matorka in pedagoginja na 
področju likovne umetnosti, 
fotografije in animacije je 
za razstavo pripravila 14 
umetniških del velikega for-
mata v mešani tehniki. Čr-

no-bele avtorske fotografije 
starega mestnega jedra Ra-
dovljice so poslikane s pe-
strimi barvnimi učinki, ki 
preteklost navdajajo z opti-
mističnim pridihom priho-
dnosti. Umetnica, ki je bila 
za svoje ustvarjanje že 
večkrat nagrajena, je k sode-
lovanju povabila tudi člane 
slikarskega društva Atelje 
Bled, ki se predstavljajo z 
modernimi upodobitvami 
A. T. Linharta. Razstava bo 
na ogled do konca avgusta 
vsak dan med uradnimi ura-
mi občine.

Tistega lepega dne 
na Občini Radovljica
Dina Kavčič

Na odprtju razstave je Anjo Tolar Tomšič spremljala njena 
družina: mož Benjamin, sin Taras in hčerka Mila Vida.
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Dvodnevni festival Okusi 
piva je gostil Radovljiški 
Grajski park.
Ljubitelji piva so lahko oku-
šali pivo kar desetih doma-
čih butičnih pivovarjev, zra-
ven pa si privoščili kakšen 
okusen ulični grižljaj, bur-
ger ali pico. Za slednje so 
poskrbela znana lokalna ku-
linarična imena. Tako smo 
prepoznali Simona Košto-
maja iz Baffi House of Piz-
za, Aleša Tavčarja iz Gos-
tišča Draga, pa na primer 
Martina Gluščiča. Za prav 
posebno osvežitev je skrbela 
gorenjska ekipa Koivu (hard 
seltzer), Matija in Sabina 
Rozman. Na vprašanje, kaj 
je hard seltzer, na spletu naj-
demo pojasnilo, da gre za pi-
jačo, ki največkrat vsebuje le   

tri sestavine – vodo z me-
hurčki, alkohol in dodano 
aromo.
Seveda je Okuse piva sprem-
ljal tudi zanimiv glasbeni 
program in celo vreme je 
zdržalo. Na odru se je zvrsti-
lo več znanih glasbenih go-
stov, festival so s svojim 
nastopom zaključili Killerfa-
ce.
Prav posebno zanimiva pa 
je bila v času našega obiska 
točilna postaja, ki je skrbela 
za obiskovalce, ki jim res ni 
bilo do piva – in sicer so 
jim tu sangrijo stregli na-
ravnost iz mešalnika za be-
ton ...

Alenka Brun

»Akcijo smo po daljšem pres-
ledku spet izvedli lani. Spreje-
ta je bila z odobravanjem – 
tako pri Krajevni skupnosti 
kot pri občanih. Očitno so 

lepo urejene hiše nekaj, kar 
razveseli tako domačine kot 
obiskovalce našega mesta in 
pomembno prispeva k njego-
vi zunanji podobi,« je povedal 
predsednik Turističnega 
društva Srečko Pirih.

Spomladi so lastnikom ozi-
roma stanovalcem izbranih 
hiš na manjši slovesnosti 
podelili priznanja kot zahva-
lo za njihov trud in požrtvo-
valnost.
Akcijo nadaljujejo letos, 
okvirni kriteriji za izbor 
najlepših hišnih okolij pa 
ostajajo enaki kot doslej. Iz-
bor bo potekal v dveh kate-
gorijah, je pojasnil Pirih. V 
prvi so starejše hiše, kjer 
naj bi poleg ocvetličenosti 
in skladnosti barvnih kom-
pozicij ocenjevali tudi ohra-
njanje tradicionalne podo-
be stavbe, hišnega pročelja 
in pridih tradicije, v drugi 
pa novogradnje, kjer naj bi 
ocenjevali ocvetličenost, 
skladnost barvnih kompo-
zicij in estetsko urejenost 
vrta.
»Zaradi spoštovanja zaseb-
nosti lastnikov in stanoval-
cev se bo društvo tudi tokrat 
pri ocenjevanju omejilo 

zgolj na pogled, ki se obisko-
valcu oziroma turistu odpira 
z ulice, hkrati pa vabimo 
krajane, da tudi sami dajo 
pobudo in sodelujejo v akci-
ji, in sicer tako, da do 15. 
septembra na naslov tdrado-
vljica@siol.net pošljejo foto-
grafijo svoje hiše,« je še po-
vedal.
»Verjamemo, da si vsi želi-
mo lepo in urejeno mesto, k 
čemur prispevajo tudi lepe 
cvetlične zasaditve, estetska 
urejenost in ohranjanje tra-
dicije.«
Društvo sicer ostaja aktivno 
tudi na drugih področjih. 
Spomladi so pripravili pust-
ni sprevod in pustno dogaja-
nje razširil na dni pred po-
vorko, za prihodnje leto pa si 
želijo prireditev dopolniti še 
s plesom v maskah. Eden 
osrednjih poletnih dogodkov 
bo Prangeriada, konec leta 
pa bodo organizirali obisk 
dedka Mraza.

Marjana Ahačič

Turistično društvo Radovljica letos pripravlja akcijo izbiranja lepo urejenih hiš in tradicionalnih hišnih pročelij. Prijave zbirajo do sredine septembra.

Tudi letos bodo izbirali najlepše hiše

Radovljica je četrtič gostila Okuse piva, festival, na katerem se zberejo mali pivovarji iz vse Slovenije. 
Žejnih nismo opazili, lačni so si lahko privoščili burger ali pico, sladkosnedi sladoled, glasbe željni pa 
so ravno tako prišli na svoj račun.

Radovljiški okusi piva

Iz lanskega izbora: ena od najlepših radovljiških hiš v 
sodobnem okolju, na Triglavski ulici / Foto: arhiv TD Radovljica

Festival je v svojo družbo vabil tudi z »domačim točenim« / Foto: Alenka Brun

Iz lanskega izbora: ena od najlepših radovljiških hiš v 
starejšem okolju, v Predtrgu / Foto: arhiv TD Radovljica

Rok Krajnc, Simon Koštomaj, Dimitrij Kostadinov  
/ Foto: Alenka Brun

Matija in Sabina Rozman  
/ Foto: Alenka Brun

Društvo upokojencev Kropa 
je prvi petek v juniju na ba-
zenu v Kropi organiziralo 
občinsko prvenstvo upoko-
jenskih društev v prstometu 
v ženskih in moških dvoji-
cah. 
Tekmovanja se je udeležilo 7 
ženskih in 14 moških dvojic, 
torej skupaj 42 tekmovalcev. 
Tekmovali so po pravilih 
POS s ploščki Gites in Fin-
gerdisc. Zaključno druženje s 
pogostitvijo udeležencev in 
podelitev medalj sta bila v go-
stilni Pri Jarmu v Kropi, je 
povedal referent za šport pri 
Društvu upokojencev Kropa 
Danilo Dornik, ki je skupaj s 
predsednikom Zveze društev 
upokojencev Radovljica Bran-

kom Vodopivcem podelil na-
grade najboljšim dvojicam.
V ženski konkurenci sta bili 
najboljši Angelca Kranjc in 
Zdenka Rozman iz Društva 
upokojencev Kamna Gorica, 
drugi sta bili Cvetka Gartner 
in Tatjana Šlibar iz domače-
ga Društva upokojencev Kro-
pa ter tretji Breda Rozman in 
Rozman Habinc iz Društva 
upokojencev Podnart.
V moških dvojicah sta prvo 
mesto osvojila Franc Šolar 
in Tone Šolar iz Društva 
upokojencev Kamna Gorica, 
druga sta bila Zlatko Groz-
nik in Rade Stoilov iz 
Društva upokojencev Brezje 
- Mošnje - Ljubno, tretja pa 
Jože Humerca in Mehmed 
Mujezinović iz Društva upo-
kojencev Lesce.

Marjana Ahačič

Najboljše med ženskimi ekipami  ... / Foto: DU Kropa

 ... in zmagovalni trije pari v moški konkurenci. / Foto: DU Kropa

Športni upokojenci
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Četrtek, 29. junij
Cesária Évora, ob 20.00, dokumentarni film, Portugalska, Linhartova 
dvorana Radovljica *

Petek, 30. junij
Slovenski večer pri Avseniku, ob 19.00, Gostilna in restavracija Avse-
nik, Begunje*

PGD Ljubno – 120 let, ob 20.00, praznovanje ob 120-letnici delova-
nja, koncert: Mladi Gamsi, Gasilski dom Ljubno

Dedek gre na jug, ob 21.30, komedija, Slovenija, Poletni kino, Grajski 
park Radovljica, vstop prost; prinesite svoj stol

Sobota, 1. julij
Radolška tržnica, od 10.00 do 12.00, sejem lokalnih dobaviteljev, ro-
kodelskih izdelkov in starin, Eko kotiček, Linhartov trg, trg pred cerkvi-
jo

PGD Ljubno – 120 let, ob 19.30, praznovanje ob 120-letnici delova-
nja, nastop ansambla Veseli Begunjčani, Gasilski dom Ljubno

Gajin svet 2, ob 21.30, mladinska romantična komedija, Slovenija, 
Poletni kino, Grajski park Radovljica, vstop prost; prinesite svoj stol

Nedelja, 2. julij
Urhov semenj v Begunjah, od 9.00 do 19.00, stojnice z dobrotami in 
izdelki domače obrti, ob 9.00 sv. maša v župnijski cerkvi (vodi predse-
dnik SŠK msgr. dr. Andrej Saje), ob 10.00 nastop Pihalnega orkestra 
Lesce, sprevod z narodnimi nošami, ob 11.00 središče Begunj – kultur-
ni program: Pihalni orkester Lesce, folklorni skupini, pevski zbor, ples-
na skupina Country č'bele, odprtje razstave na prostem: Etnografska 
dediščina Begunj na fotografijah dr. Jakoba Prešerna, ob 15.30 Be-
gunjska avantura, od 13.00 do 19.00 druženje ob glasbi ansambla 
Veseli Begunjčani, Begunje

Ruby, najstniški kraken, ob 18.00, animirani film, sinhronizirano, 
ZDA, Linhartova dvorana Radovljica*

Indiana Jones 5, ob 20.00, pustolovski film, ZDA, Linhartova dvorana 
Radovljica *

Sreda, 5. julij
Koncerti klasične glasbe, ob 20.00, koncert: Vasilij Meljnikov – violi-
na, Eva Dolinšek – čembalo, Radovljiška graščina

Ljubiti življenje, ob 20.00, drama, Japonska, Francija, Linhartova dvo-
rana Radovljica*

Četrtek, 6. julij
Četrtki na trgu, od 15.00 ARTish, rokodelski sejem, od 19.30 kulina-
rična tržnica z Okusi Radol'ce, ob 21.00 koncert: Žigan Kranjčan & Fu-
sion Reactor, Linhartov trg

Petek, 7. julij
Slovenski večer pri Avseniku, ob 19.00, Gostilna in restavracija Avse-
nik, Begunje*

Festival gledališča v Kropi, ob 20.00, Ta veseli dan ali nova gasilska 
pumpa, gledališka predstava, KD Kropa, dvorana Kulturnega doma v 
Kropi

Impro v Radolc, ob 21.00, KIKS-ove impro poletne predstave, gost: 
Anja Ramšak, Vrt za Radovljiško graščino*

Air: Nekaterim legendam je usojeno leteti, ob 21.30, biografska 
drama, ZDA, Poletni kino, športni stadion pred OŠ Lipnica, vstop 
prost; prinesite svoj stol

Sobota, 8. julij
Kovaški šmaren, od 10.00, prikaz kovaških običajev, ročno kovanje 
žebljev in sodobnih umetniških izdelkov iz železa, kuhanje oglarske 
kope, okušanje kovaških jedi in druženje, delavnice, tržnica, dan odpr-
tih vrat Kovaškega muzeja, Kropa

Koncerti klasične glasbe, ob 19.00, violinski recital študentov glas-
benih akademiji (prof. V. Meljnikov), Radovljiška graščina

Lunana: jak v razredu, ob 21.30, komična drama, Butan, Poletni kino, 
športni stadion pred OŠ Lipnica, vstop prost; prinesite svoj stol

Nedelja, 9. julij
Dan odprtih vrat v Muzeju talcev, od 10.00 do 16.00, Begunje

Pod cvetočim gankom, ob 18.00, kulturno družabna prireditev, trav-
nik pred cerkvijo sv. Trojice, Kamna Gorica

Koncerti klasične glasbe, ob 20.00, Klavirski recital Tima Jančarja, 
Radovljiška graščina

Spider-Man: Potovanje skozi Spider-svet, ob 18.00, akcijska pusto-
lovščina, sinhronizirano, ZDA, Linhartova dvorana Radovljica *

Indiana Jones 5, ob 20.30, pustolovski film, ZDA, Linhartova dvorana 
Radovljica *

Torek, 11. julij
Uvodno predavanje o učenju Bruna Gröninga, ob 18.00, v sejni 
sobi v 1. nadstropju Šarčeve vile, Gorenjska cesta 25, Radovljica

Sreda, 12. julij
Slovenski večer pri Avseniku, ob 19.00, Gostilna in restavracija Avse-
nik, Begunje*

Večno mladi, ob 20.00, komična drama, Francija, Linhartova dvorana 
Radovljica *

Četrtek, 13. julij
Četrtki na trgu, od 15.00 ARTish, rokodelski sejem, od 19.30 kulinarič-
na tržnica z Okusi Radol'ce, ob 21.00 koncert: Pedro Makay, Linhartov 
trg

Petek, 14. julij
I wanna dance with somebody: Film o Whitney Houston, ob 21.30, 
biografska glasbena drama, ZDA, Poletni kino, Kamp Šobec, Lesce, 
vstop prost; prinesite svoj stol

Sobota, 15. julij
Koncerti klasične glasbe, ob 19.00, Violinski recital študentov glas-
benih akademiji (prof. L. Sorokow), Radovljiška graščina

Volk in lev, ob 21.30, družinski film, Kanada, Poletni kino, Kamp Šo-
bec, Lesce, vstop prost; prinesite svoj stol

Nedelja, 16. julij
Ruby, najstniški kraken, ob 18.00, animirani film, sinhronizirano, 
ZDA, Linhartova dvorana Radovljica *

Slovenski mladi abonma 6. koncert, ob 19.30, Glasba mladih III, Ba-
ročna dvorana Radovljiške graščine

Misija nemogoče – maščevanje, 1. del, ob 20.00, akcijski film, ZDA, 
Linhartova dvorana Radovljica *

Sreda, 19. julij
Sveti pajek, ob 20.00, kriminalna drama, Iran, Linhartova dvorana Ra-
dovljica *

Četrtek, 20. julij
Četrtki na trgu, od 15.00 ARTish, rokodelski sejem, od 19.30 kulina-
rična tržnica z Okusi Radol'ce, ob 21.00 koncert: Tretji kanu in Bort 
Ross, Linhartov trg

Petek, 21. julij
Izgubljeni kralj, ob 21.30, komična drama, Velika Britanija, Poletni 
kino, Grajski park graščine Katzenstein, Begunje, vstop prost; prinesite 
svoj stol

Sobota, 22. julij
V 80. dneh okoli sveta, ob 21.30, animirana pustolovščina, sinhroni-
zirano, Francija, Belgija, Poletni kino, Grajski park graščine Katzenste-
in, Begunje, vstop prost; prinesite svoj stol

Nedelja, 23. julij
Ta nageljnov sm'n, ob 9.30, etnološka prireditev, maša, sejem roko-
delskih izdelkov, kovanje v Vigenjcu s prikazom kovaškega življenja, 
kovaška malica in druženje pod lipo, Kropa

Kiti, varuhi planeta, ob 18.00, dokumentarni film, Francija, Linharto-
va dvorana Radovljica *

Oppenheimer, ob 20.00, biografska drama, ZDA, Velika Britanija, Lin-
hartova dvorana Radovljica *

Sreda, 26. julij
Koncerti klasične glasbe, ob 19.00, Klavirski recital študentov glas-
benih akademiji (prof. T. Trevisan), Radovljiška graščina

Varen kraj, ob 20.00, drama, Hrvaška, Linhartova dvorana Radovljica *

Četrtek, 27. julij
Četrtki na trgu, od 15.00 ARTish, rokodelski sejem, od 19.30 kulina-
rična »street-food« tržnica Okusi Radol'ce, ob 21.00 koncert: Jet Black 
Diamonds, Linhartov trg

Razstave
Ena je pesem, do konca septembra, razstava liričnih in refleksivnih 
pesmi pesnikov Ivana Hribovška in Vladimirja Pavšiča - Mateja Bora, 
Knjižnica ATL Radovljica

Povedat pridem, ko jo bom obudil, 1. 6.–15. 8., dokumentarna raz-
stava ob stoti obletnici rojstva radovljiškega pesnika Ivana Hribovška, 
Knjižnica ATL Radovljica

Pozdrav z morja, 1. 6.–30. 8., Vida Markovc, fotografska razstava FD 
Radovljica, vhodna avla Doma dr. Janka Benedika

Tragika je, če ne moreš pokazati vse lepote, za katero veš, da 
obstaja, do konca oktobra, razstava ob stoti obletnici rojstva dr. Ce-
neta Avguština, Razstavni hodnik Radovljiške graščine

Spominska soba skladatelja Uroša Kreka (1922–2008), do konca 
oktobra, Radovljiška graščina

Čebelarka Slava Račič, do konca avgusta, Čebelarski muzej, Radovlji-
ška graščina

Hura, počitnice! do konca avgusta, razstava likovnih izdelkov učen-
cev OŠ ATL Radovljica iz oddelkov podaljšanega bivanja od 1. do 5. 
razreda na matični šoli in podružničnih šolah Ljubno ter Mošnje, knji-
žnica ATL, Radovljica

Tretji planet od sonca, 1. 7.–31. 7., Jasim Suljanović, fotografska raz-
stava FD Radovljica, fotografska galerija Pasaža, Radovljiška graščina

Razstava likovnih del akademskih slikarjev iz zasebne zbirke Mi-
roslava Pengala, 1. 7.–31. 7., Likovni salon M – La Casa de Kamna, 
Radovljica

Angeline, 6. 7.–19. 8., razstava umetniških del arhitekta Mateja Zorca, 
Galerija Šivčeva hiša, Radovljica

Kontakt za koledar prireditev

Informacije za koledar prireditev zbira javni zavod Turizem in kultura 
Radovljica, ki program dogodkov in prireditev objavlja na svoji spletni 
strani in v Deželnih novicah. Podatke lahko pošljete na naslov  
lovro.ozmec@radolca.si. 

Domače organizacije in 
društva pripravljajo zanimiv 
in pester program, ki ga po-
vezuje skupna ideja po ohra-
njanju tradicije in povezova-
nja v kraju. Dogajanje se bo 
v nedeljo, 2. julija, začelo ob 
9. uri z mašo v župnijski 
cerkvi, ki jo bo vodil škof 
Andrej Saje.
Na prireditvenem prostoru 
pred pošto v Begunjah bo ob 
11. uri kulturni program, v 
katerem bodo nastopili Pi-
halni orkester Lesce, folklor-
na skupina, glasbena skupi-
na Orion, plesna skupina 
Country č'bele in drugi. Sle-
di odprtje razstave na pros-

tem z naslovom Etnografska 
dediščina Begunj na fotogra-
fijah dr. Jakoba Prešerna. Po 
12. uri bo na voljo kosilo, 
jedi bodo povezane s sv. Ur-
hom – ribe in piščanec. Od 
13. ure dalje pa bo na prizori-
šču sledilo druženje ob glas-
bi Veselih Begunjčanov. Se-
jemsko dogajanje bodo 
zaokrožile stojnice z dobro-
tami in izdelki domače obrti.
Od 15. ure dalje pa organiza-
torji vabijo na že 10. Begunj-
sko avanturo. Udeležencem 
prinaša predvsem zabavo, 
smeh, prigode in norčije ob 
spoznavanju domačega kra-
ja. Več o dogajanju najdete 
na profilu Urhov semenj v 
Begunjah na Facebooku.

Prvo nedeljo v juliju, pred praznikom župnijskega 
zavetnika sv. Urha, bodo v Begunjah pripravili 
šesti Urhov semenj.

Urhov semenj

Peter Kolman

Društvo upokojencev Begunje tudi letos organizira srečanje 
vseh upokojencev občine Radovljica. Pripravili ga bodo ta 
četrtek, 29. junija, ob 10. uri v prostorih DUB bara v središču 
Begunj. Na programu bodo tekmovanje v športnih igrah, 
kolesarjenje, ogled Muzeja Avsenik in nastop plesne skupi-
ne Country č'bele iz Begunj. Za udeležence bodo pripravili 
tudi kosilo in pijačo, se je pa treba prav zaradi organizacije 
prehrane na srečanje predhodno prijaviti. Če bo vreme sla-
bo, bo prireditev pod šotorom.

Srečanje upokojencev bo spet v Begunjah

  

  

POLETNI KINO 
RADOLCA 2O23

Več informacij o filmih na: www.ld-radovljica.si
Vstop na vsa prizorišča bo brezplačen. / Prinesete svoj stol. 
V primeru slabega vremena bodo projekcije opovedane. 

petek, 30. 6., ob 21:30 • Grajski park Radovljica
Dedek gre na jug, komedija

sobota, 1. 7., ob 21:30 • Grajski park Radovljica
Gajin svet 2, mladinski film

petek, 7. 7., ob 21:30 • športni stadion OŠ Lipnica
Air: Nekaterim legendam je usojeno leteti, športna drama

sobota, 8. 7., ob 21:30 • športni stadion OŠ Lipnica
Lunana: jak v razredu, drama

petek, 14. 7., ob 21:30 • Kamp Šobec, Lesce
I wanna dance with somebody: film o Whitney Huston, 
glasbeno biografski film

sobota, 15. 7., ob 21:30 • Kamp Šobec, Lesce
Volk in lev, družinski film 

petek, 21. 7., ob 21:30 • vrt Katzenstein, Begunje
Izgubljeni kralj, komična drama

sobota, 22. 7., ob 21:30 • vrt Katzenstein, Begunje
V 80. dneh okoli sveta, animirani film

petek, 28. 7., ob 21:30 • Letališče Lesce
Hiter kot strel, akcijski film

sobota, 29. 7., ob 21:30 • Letališče Lesce
Nekaj sladkega, romantična komedija

petek, 4. 8., ob 21:00 • Grajski park, Radovljica
Mož z imenom Otto, komedija
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Od 27. junija do 25. julija

RAZPIS ZA NAJEM SANKAŠKE KOČE
Turistično društvo Begunje objavlja razpis za najem Sankaške 
koče na Sv. Petru nad Begunjami od 1. 11. 2023 dalje. Razpisni 
pogoji bodo objavljeni na profilu Turističnega društva Begunje 
na Facebooku, informacije oz. razpisna dokumentacija pa 
dosegljiva tudi na e-naslovu td.begunje@gmail.com. 
TURISTIČNO DRUŠTVO BEGUNJE, BEGUNJE NA GORENJSKEM 23, BEGUNJE NA GORENJSKEM
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Na dan obiska Deželaka ju-
naka se je pred gasilskim do-
mom v Radovljici zbralo 
okoli 200 ljudi, ki so prišli 
pozdravit kolesarsko karava-
no. Tam se je Mihu na kole-
su pridružil Luka Basi, ki je 
s tem napovedal svoj nastop 
na veselici v organizaciji 
PGD Radovljica. Kot je pove-
dal Igor Marijan, gasilcem 
dobrodelnost ni tuja, saj tudi 
sami na morje peljejo gasil-
sko mladino, v sklad te akci-
je pa so prispevali 750 evrov.
Naslednji postanek kolesar-
ske odprave je bilo športno 
igrišče pri OŠ Frana Sa-
leškega Finžgarja Lesce, kjer 
jih je pričakalo polno igrišče 
nadobudnih šolarjev in nji-
hovih staršev. Za pravo pre-
senečenje so poskrbeli dru-
gošolci, ki so Mihu Deželaku 
predali bon večje vrednosti.

Za cel razred idej
In kako jim je to uspelo? 
Jaka Vidmar iz 2. b razreda 
je dober mesec pred začet-
kom akcije dal idejo, da bi ta 
dobrodelni projekt podprli. 
Razredničarka Tamara 
Dovžan se je takoj strinjala, 
prav tako vodstvo šole – in 
načrtovanje se je začelo. Ot-
roci so bili polni idej: lahko 
bi prodajali limonado, nare-
dili prireditev, peli na prire-
ditvi, organizirali dobrodel-
no nogometno tekmo, starši 
bi igrali na inštrumente – 
tisti, ki znajo ...

Za pomoč prosili Leščane
Med načrtovanjem pa so 
ugotovili, da bi vse to težko 
uskladili z učno snovjo, zato 
so se domislili, da bi v akcijo 
vključili celo skupnost, cele 
Lesce, in porodila se je zami-
sel s škatlami. Povezali so se 
z 2. a razredom in škatle za 
čevlje zavili v okrasni papir. 

Ker je učiteljico Tamaro 
skrbelo, da bodo zbrali pre-
cej manj denarja, kot so si 
predstavljali otroci, je na Fa-
cebooku objavila njihovo na-
mero in Leščane zaprosila 
za pomoč. Poklicali so tudi 
organizatorko Nino z Radia 
1, da so ji otroci povedali, kaj 
pripravljajo. Nina jim je sve-
tovala, naj o tem raje molči-
jo, da novica ne bi prišla do 
Gargamela, ki bi lahko zana-
lašč spremenil traso.

Škatle so bile vsepovsod
Več kot 20 škatel so za me-
sec dni raznosili po frizer-
skih salonih, v slaščičarne, 
restavracije, v cvetličarno, v 
Plezarno v Kranj, v kitajsko 
restavracijo na Bled, v Pote-
puha, na Sankaško kočo, v 
Kibubo, v mesarijo, v vse tr-
govine, v knjižnico, v pekar-
no – in prav v tej škatli se je 
nabralo toliko kovancev, da 
škatle učiteljica sama ni 
mogla odnesti, ampak ji je 

moral na pomoč priskočiti 
hišnik. Ko so bile vse polne 
škatle v razredu, so denar 
razvrstili po vrednostih, ga 
zapakirali v vrečke in od-
nesli na štetje v banko. 
Samo kovancev se je nabra-
lo za več kot 2000 evrov! 
Velik del sredstev so prispe-
vali tudi gostinci in obrtni-
ki, ki so se odpovedali me-
sečni napitnini in delu 
dobička od prodaje določe-
nih artiklov.

Vznemirljivi »dan D«
Vznemirljive so bile tudi 
priprave na prihod Dežela-
kove ekipe: s pomočjo po-
daljšanega bivanja od prvega 
do tretjega razreda so izdela-
li zastavice, transparente, 
plakate, se naučili pesem in 
sploh so za priprave porabili 
vsako prosto minuto.
Najbolj presenetljivo je, da 
so se vsega spomnili otroci 
sami, ki so polni idej, iznaj-
dljivi, radovedni in priprav-

ljeni pomagati, kot jih je po-
hvalila učiteljica. Na »dan 
D«, ko jih je obiskal Deželak 
junak, so zanj s pomočjo 
učitelja Vida Grašiča pripra-
vili tekmovanje, na katerem 
so učenci iz 2. b razreda v 
različnih spretnostih tekmo-

vali z njim, mu zapeli pe-
sem, na koncu pa mu slav-
nostno predali bon v 
vrednosti 4.110,06 evra, kar 
je odličen prispevek k celot-
nemu, letos rekordnemu 
znesku več kot milijonu 
evrov.

16 otrok iz 2. b razreda OŠ F. S. F. Lesce je s podporo učiteljice Tamare Dovžan za 
dobrodelno akcijo na lastno pobudo, z lastnimi idejami in delom zbralo veliko vsoto 
denarja za dobrodelne namene. / Foto: Dina Kavčič

Zaposleni in aktiv upoko-
jencev Gorenjske banke so 
obiskali Center za usposa-
bljanje, delo in varstvo 
(CUDV) Radovljica, kjer so 
skupaj z uporabniki centra 

urejali okolico, prebarvali 
ograjo ter sodelovali v špor-
tnih in družabnih aktivnos-
tih. Delovni akciji sta se pri-
družila tudi predsednik 
uprave Gorenjske banke 
Mario Henjak in članica 
uprave Mojca Osolnik Vi-
demšek.
Ob tej priložnosti so zapos-
leni in upokojenci Gorenj-
ske banke zbirali tudi denar-
na sredstva za delovanje 
centra, Gorenjska banka pa 
je nato zbrani znesek podvo-

jila. Skupaj so CUDV Rado-
vljica podarili sedem tisoč 
evrov.
Direktorica CUDV Radovlji-
ca Helena Kos je ob obisku 
Gorenjske banke in predaji 
donacije izrazila hvaležnost: 
»Zaposleni so preživeli do-

poldan z našimi učenci in 
odraslimi osebami z ovira-
nostjo, pomagali pri ureditvi 
okolice centra, se z varovan-
ci zabavali ob igrah, prilago-
jenih za gibalno ovirane ose-
be, ter že samo s svojo 
prisotnostjo polepšali njihov 
vsakdan. S pomočjo prejete 
donacije bomo kupili didak-
tične igrače ter prilagojeno 
športno in drugo opremo za 
prijetnejše preživljanje pro-
stega časa za osebe z najtež-
jimi oviranostmi.«

Marjana Ahačič

Urejali okolico in 
pomagali z donacijo

deželne novice

Dina Kavčič

Članica uprave Gorenjske banke Mojca Osolnik Videmšek, 
direktorica CUDV Helena Kos in predsednik uprave 
Gorenjske banke Mario Henjak

Dobrodelna akcija, ki jo pripravlja Radio 1 in v kateri Miha Deželak kolesari po Sloveniji in zbira denar 
za otroke iz socialno ogroženih družin, je letos potekala devetič. 

Sočutni drugošolci

V eni od škatel se je 
nabralo toliko 
kovancev, da je 
učiteljica sama ni 
mogla odnesti in ji je 
moral na pomoč 
priskočiti hišnik.

Radovljiško kopališče bo 
tudi to poletje odprto tako 
kot v prejšnjih sezonah: od 
10. do 18. ure med delavniki 
in do 19. ure ob koncih te-
dna, junija in julija tudi do-
datno uro za večerno rekrea-
cijsko plavanje, avgusta pa 
od 10. do 20. ure. Cene so 
letos dobrih 15 odstotkov viš-
je kot lani, to je 8,50 evra za 
odrasle, 6 evrov za otroke in 
5,50 evra za upokojence. Za 
sezonsko vstopnico bo treba 
odšteti 84 evrov.
Kopališče v Kropi so odprli 
pretekli petek, je povedal 

predsednik tamkajšnjega 
športnega društva Tomi Kr-
žišnik. Za kopalce bo bazen 
na voljo vsak dan med 9. in 
19. uro, cene pa so letos po 
dolgem času nekaj višje kot 
v preteklih letih: otroci, sta-
ri od 3 do 7 let, bodo za 
dnevno vstopnico plačali 3 
evre, do 14 let 4 evre, dijaki, 
študentje in upokojenci 5, 
odrasli pa 6 evrov. Popol-
danske vstopnice so malen-
kost cenejše, ob koncu te-
dna pa za 50 centov 
oziroma evro dražje. Otroci 
do 3. leta starosti imajo 
vstop na bazen v Kropi 
prost.
Posebnih novosti v smislu 
prenove in dodatne ponudbe 
v letošnji sezoni ne bo, ker v 
Kropi že nekaj časa varčuje-
jo in zbirajo sredstva za na-
črtovano obnovo bifeja na 
kopališču.

V petek so odprli kopališče v Kropi, teden dni pred tem tudi radovljiško 
kopališče. Vstopnine povsod nekaj višje kot lani.

Marjana Ahačič

Kopališča so že odprta

Še zadnje priprave pred petkovim odprtjem kopališča v 
Kropi / Foto: Gorazd Kavčič


